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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, 029 44  Rabča,  

Ul. Hlavná súp. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 2 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

30. apríla 2020, konaného v priestoroch tanečnej sály Kultúrneho domu v Rabči 

z dôvodu šírenia ochorenia pandémie COVID-19 

 

Obsahuje:  

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 21. 2. 2020 

6. Návrh Záverečného účtu obce Rabča za rok 2019 

7. Záverečný účet obce Rabča za rok 2019 

8. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Rabča k Záverečnému účtu obce Rabča za rok 2019 

9. Rozbor hospodárenia obce Rabča za rok 2019 

10. Rozbor hospodárenia RABČAN, obecné služby za rok 2019 

11. Rozbor hospodárenia ZŠ s MŠ Rabčická 410 Rabča za rok 2019 

12. Rozbor hospodárenia CVČ obce Rabča za rok 2019 

13. Hospodársky výsledok RABČAN, s.r.o. Rabča za rok 2019 

14. Ročná správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča za rok 2019 

15. Správy z výsledku kontrol hlavnej kontrolórky obce Rabča 

16. Návrh VZN č. 1/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Rabča 

17. VZN č. 1/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Rabča 

18. Zmena rozpočtu č. 2/2020 – obce Rabča 

19. Zmena rozpočtu č. 2/2020 – ZŠ s MŠ Rabča 

20. Mapa – odpredaj Ján Kubík 

21. Mapa – odpredaj Ing. Natália Klempaiová a spol.  

22. Mapa – odkúpenie od spoluvlastníkov – areál PD 

23. Mapa – odpredaj Anna Jagenšáková 

24. Návrh hlavnej kontrolórky na zmenu VZN o poskytovaní dotácii z rozpočtu obce  

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Neprítomní:  Ján Maťuga – ospravedlnený – poslanec OZ 

 

Ďalší prítomní:  

Hlavná kontrolórka obce Rabča, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková 

Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 

Mgr. Margita Kvasničáková, projektový manažér obce Rabča 

Mária Fusková, pozemkové oddelenie OcÚ Rabča 

Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby Rabča 

Ing. Stanislav Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča  

Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča 

Mgr. Mária Jagnešáková, účtovníčka RABČAN, obecné služby Rabča 
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Bc. Margita Vorčáková, účtovníčka RABČAN, s.r.o. Rabča 

Bc. Jozef Oselský, kultúrny referent OcÚ Rabča 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

DRUHÉ riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2020 

otvoril starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne 

zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a) a § 30f ods. 2 zák. č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  Neštandartne v tanečnej sále 

kultúrneho domu s vylúčením verejnosti v zmysle opatrenia ÚVZ SR č. OLP/3354/2020 zo 

dňa 20. 4. 2020. Je prítomných poslancov 9, jeden sa ospravedlnil p. Ján Maťuga a Mgr. 

Gabriela Čulová bude meškať cca 0,5 hodiny. Zasadnutie OZ sa zaznamenáva zvukovo 

o 16.43 hod.  

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov:  Mgr. Andrea Lubasová 

a Marta Gužíková,  poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Jaroslav Jagnešák, 

členovia:  Monika Adamčíková a Mgr. Róbert Brišák, poslanci OZ. 

UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 

Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef 

Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

Starosta predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

 

P r o g r a m:   

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 21. 2. 2020; 

6. Schválenie Záverečného účtu obce Rabča za rok 2019; 

7. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča k Záverečnému účtu obce Rabča za rok 2019; 

8. Rozbor hospodárenia obce Rabča za rok 2019; 

9. Rozbor hospodárenia RABČAN, obecné služby Rabča za rok 2019; 

10. Rozbor hospodárenia ZŠ s MŠ Rabča za rok 2019; 

11. Rozbor hospodárenia CVČ obce Rabča za rok 2019; 

12. Hospodársky výsledok RABČAN, s.r.o. Rabča za rok 2019; 

13. Ročná správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča za rok 2019; 

14. Správy z výsledku kontrol hlavnej kontrolórky obce Rabča; 

15. Schválenie návrhu VZN č. 1/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Rabča;  

16. Informácie k mimoriadnej situácii v súvislosti s pandémiou ochorenia COVID-19; 
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17. Plat starostu obce Rabča a plat hlavnej kontrolórky obce Rabča v zmysle zák.253/1994 Z. 

z.; 

18. Schválenie odkúpenie podielu na obec Rabča od: Miroslav Kovalík; Peter Mazurák, Patrik 

Korman; schválenie zámeru odkúpenia obecných pozemkov medzi obcou Rabča a Ing. 

Natália Klempaiová a spol.; schválenie zámeru odpredaja medzi obcou Rabča a p. Jánom 

Kubíkom; schválenie zámeru odpredaja medzi obcou Rabča a Annou Jagnešákovou; 

19. Schválenie spolufinancovania projektu: „Prírodné klenoty slovensko-poľského pohraničia 

(Filagória – Soľanka)“; 

20. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta;  

21. Interpelácia – Diskusia; 

22. Záver. 

 

Starosta – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany 

poslancov neboli žiadne.  

UZNESENIE 

Za schválenie predloženého programu bez zmeny hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol 

Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov 

z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 21. 2. 2020 

Starosta – požiadal hlavnú kontrolórku obce Rabča (ďalej len HK) JUDr. Zuzanu Lašťákovú 

Spuchlákovú, aby previedla kontrolu plnenia uznesení zo dňa 21. 2. 2020 (viď príloha 

zápisnice).  

 

C) Ukladá 

1. Prednostke OcÚ Rabča Mgr. Monike Kozoňovej pripraviť kúpno-predajnú zmluvu medzi 

obcou Rabča a Ing. Natáliou Klempaiovou a spol., bytom Námestovo, Orlovova 859/7 na 

základe predloženej žiadosti a na odporúčanie Komisie ŽP, VP a výstavby.  

Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte, úloha splnená 

 

2. Prednostke OcÚ Rabča Mgr. Monike Kozoňovej pripraviť kúpno-predajnú zmluvu medzi 

obcou Rabča a Jánom Kubíkom, trvale bytom Námestovo, Slnečná 163/6 podľa  

vyhotoveného geometrického plánu č. 17883369-138/2019 vyhotoveným GEODET, Jozef 

Kupčulák – Geodet, Hattalova 341, Námestovo dňa 11. 12. 2019 Ing. Ferdinandom 

Bolibruchom, overený Okresným úradom, katastrálny odbor, Námestovo dňa 5. 2. 2020 pod 

č. 38/2020 a na základe uznesenia č. 6/2019 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

obce Rabča zo dňa 30. 8. 2019 písm. B) ods. 11).   

Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte, úloha splnená 

 

3. Vedúcemu RABČAN, obecné služby Štefanovi Raticovi skontrolovať a ošetriť všetky 

stromy v areáli ZŠ s MŠ v Rabči, aby nedošlo k ich prevráteniu, ulomeniu konárov, aby sa 

zamedzilo ohrozeniu na zdraví a životoch. Preveriť všetky obecné autobusové zástavby, aby 

nedošlo k ich prevráteniu z dôvodu častých silných vetrov.  

Termín: ihneď; Zodpovedný: v texte, úloha splnená 

 

4. Prednostke OcÚ Mgr. Monike Kozoňovej do budúceho OZ predložiť všetky pracovné 

náplne na oddelení kultúry Obecného úradu v Rabči – kultúrneho referenta, upratovačky 

kultúrneho domu a p. Moniky Prisenžňákovej, ktorá preberá a dovzdáva inventár a priestory 
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kultúrneho domu do budúceho OZ z dôvodu, že poslanec Ing. Jaroslav Jagnešák je dnes 

neprítomný a tento si túto úlohu vyžiadal. 

Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte, úloha splnená 

 

UZNESENIE 

Poslanci kontrolu plnenia vzali na vedomie: ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol 

Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov 

z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

      

K bodu číslo 6 – Schválenie Záverečného účtu obce Rabča za rok 2019 

Ing. Kvasniaková  – uviedla, že Záverečný účet obce Rabča za rok 2019 (viď príloha 

zápisnice) bol zverejnený na web stránke a úradnej tabuli obce Rabča od 6. 4. 2020. Poslanci 

ho obdržali e-mailom dňa 15. 4. 2020 a požiadala ich, aby sa k nemu vyjadrili.  

 

Ing. Kvasniaková – uviedla, že  rozpočet na rok 2019 bol v roku 2018 schválený ako 

vyrovnaný. Hlavnou položkou je výnos dane z príjmov FO tvoria 70% bežných príjmov. 

Z transferov ako je bežný transfer prenesený výkon – ZŠ, matrika, register obyvateľov, každý 

rok sa opakuje. Výnimočné sú transfer z okresného úradu na snehovú kalamitu vo výške 

47 522,00 €, projekt bežných príjmov – kompostéry v počte 1030 ks pre každú domácnosť. 

Z kapitálových príjmov boli hlavne projekt nadstavba a stavebné úpravy MŠ – dotácia vo 

výške 530 643 €, dotácia odstránenie dvojzmennosti ZŠ vo výške 200 000 €  - dokopy 

kapitálové príjmy 713 644 €. Z fondu rezerv sme previedli 95 000 € na krytie kapitálových 

výdavkov – výstavba bezpečnostných chodníkov a miestnych komunikácii. Bežné výdavky – 

údržba miestnych komunikácii vo výške 75 000 € - bez asfaltovania a to návoz drvín, vo 

výdavkoch je tiež snehová kalamita 47 000 €, kompostéry, kde sú aj vlastné zdroje vo výške 

123 000. €, opatrovateľská služby vo výške 150 000 €. Od 1. 4. máme 27 opatrovateliek na 

dobu 2 roky. Čo sa týka kapitálových výdavkov tam máme čerpanie 1 300 000 €, podstatnú 

časť tvorí projekt nadstavby ZŠ vo výške  572 000 €, miestne komunikácie a výstavba 

chodníkov 337 000 €.  Zostatky na bežných účtoch predstavujú sumu 626 892,24 €. Do fondu 

rezerv nám prejde ako prebytok hospodárenia 61 171,40 €.  

Kobyliak – opýtal sa, či na rezervnom účte bude suma 293 983,27 €.  

Ing. Kvasniaková – áno je.  

 

Starosta – uviedol, že predtým ako sa schváli Záverečný účet obce Rabča za rok 2019 je 

potrebné, aby HK obce Rabča predniesla svoje stanovisko.  

Hlavná kontrolórka – Záverečný účet bol spracovaný podľa príslušných ustanovení v súlade 

v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách a tiež v súlade zákona o obecnom zriadení  a bol 

vyvesený 14 dní. Do jej stanoviska mohli nahliadnuť. Doporučila ho poslancom OZ schváliť 

bez výhrad.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili Záverečný účet obce Rabča za rok 2019.  ZA hlasovali: Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 

poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 7 –  Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča k Záverečnému účtu obce 

Rabča za rok 2019 
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Hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková – predniesla 

poslancom svoje stanovisko k Záverečnému účtu obce Rabča za rok 2019 (viď príloha 

zápisnice), ktoré im bolo doručené e-mailom dňa 15. 4. 2020 a doporučila ho poslancom OZ 

schváliť bez výhrad.  

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ vzali na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča k Záverečnému 

účtu obce Rabča za rok 2019. Za hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 

Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef 

Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 8 –  Rozbor hospodárenia obce Rabča za rok 2019 

Ing. Kvasniaková – predniesla poslancom OZ Rozbor hospodárenia obce Rabča za rok 2019 

(viď príloha zápisnice). Čerpanie rozpočtu je vlastne súčasťou Záverečného účtu obce Rabča, 

ktorý už predniesla. Je v ňom zahrnuté čerpanie za 2 roky a to 2018 a 2019. Je to predpísaná 

forma a je to kvázi to isté. 

Hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková doporučila poslancom 

OZ tento Rozbor hospodárenia obce Rabča za rok 2019 vziať na vedomie.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ vzali na vedomie Rozbor hospodárenia obce Rabča za rok 2019. ZA hlasovali: 

Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. 

Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta 

Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 9 –  Rozbor hospodárenia RABČAN, obecné služby Rabča za rok 2019 

Mgr. Jagnešáková – účtovníčka RABČAN, obecné služby predniesla poslancom OZ Rozbor 

hospodárenia RABČAN, obecné služby Rabča za rok 2019 (viď príloha zápisnice). Uviedla, 

že poslanci rozbor obdržali e-mailom dňa 27. 4. 2020 a požiadala ich, aby sa k nemu vyjadrili. 

Rozpočet bol schválený vo výške 230 000 tis. €. Rozpočet bol prečerpaný. Výdavky sme mali 

vo výške 230 000  € a čerpanie bolo 252 099 € a príjem bol 252 101 €. Zvýšené náklady mali 

aj na snehovú kalamitu 25 000 €. Najväčší rozdiel je vo výške  1 642 €, ktorý  vznikol tým, že 

sa pokazil stroj Manitu, potom na ObZS, kde došlo k  zničeniu strechy z dôvodu kalamity a 

poveternostných podmienok, potrebovali sme to opraviť, budovu sme mali poistenú,  peniaze 

sa čerpali z poisťovne. Rozpočet bol vlastne vyrovnaný. Čo sa týka podnikateľskej činnosť 

zisk bol 0,43 €. Predajňa obecnej knižnice 0,20 € a z predajnej činnosti 0,23 €. 

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ vzali na vedomie Rozbor hospodárenia RABČAN, obecné služby Rabča za rok 

2019. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. 

Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika 

Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; 

PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 10 –  Rozbor hospodárenia ZŠ s MŠ Rabča rok 2019 

Ing. Kornhauserová – riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča predniesla poslancom OZ Rozbor 

hospodárenia ZŠ s MŠ Rabča za rok 2019 (viď príloha zápisnice). Uviedla, že poslanci rozbor 

obdržali e-mailom dňa 23. 4. 2020 a požiadala ich, aby sa k nemu vyjadrili.  
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Ing. Kornhauserová – rozpočet bol vyrovnaný. Najväčšie náklady mali na jedáleň. Uskutočnil 

sa projekt s mestom Šenov. Upravovali okolie školy. Veľké náklady boli na energie. Vybavili 

novú triedu. Zrušili staré železné šatne a urobili nové šatne a lavičky. Urobili sa regály 

v hornej škole aj v dolnej škole. Urobili sa vitríny. Mali požiarnu kontrolu a tu im vznikol  

veľký výdaj na požiarne dvere. Kúpili nový softwér pre stravníkov. Menili tlačiareň 

s kopírkou, zakúpili sa tonery, športové potreby, kancelárske potreby, inventár do kuchyne – 

tu mali dotáciu od obce. Výdaje na učebné pomôcky, niektoré sú z projektu, reprezentačné 

výdavky. Čo sa týka plaveckého výcviku, tak sa naň skladá škola  a rodičia. Zabezpečovala sa 

údržba výťahov. Menil sa celý internet. Robila sa údržba športového náradia. Zakúpili sa 

monitoringy pre žiakov. Nákup potravín bol z poplatkov od rodičov. Výdavky predstavujú 

2 068 516,23 € a s vedľajšou činnosťou 2 147 803,44 €.  

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ vzali na vedomie Rozbor hospodárenia ZŠ s MŠ Rabča za rok 2019. ZA 

hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, 

Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 11 –  Rozbor hospodárenia CVČ rok 2019 

Starosta – uviedol, že činnosť CVČ je pozastavená do 1. 9. 2019 do 31. 08. 2020 

a z uvedeného dôvodu sa rozbor hospodárenia nebude predkladať.   

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ uvedené informáciu vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol 

Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov 

z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 12 – Hospodársky výsledok RABČAN, s.r.o. Rabča za rok 2019 

Bc. Vorčáková – účtovníčka RABČAN, s.r.o. Rabča predniesla poslancom OZ Hospodársky 

výsledok RABČAN, s.r.o. Rabča za rok 2019 (viď príloha zápisnice). Uviedla, že poslanci 

HV obdržali e-mailom dňa 27. 4. 2020 a požiadala ich, aby sa k nemu vyjadrili. Náklady 

418 778,52 € a  výnosy 423 483,89 €. HV je zisk 4 705,37 €. Najväčšie náklady majú na 

vodovodný materiál, stavebný materiál, na uhlie, spotrebný materiál, mzdy. Tržby na teplo – 

74 347,12 €, voda – 82 093,94 €, stavebná činnosť – 266 907,44 €. Predal sa starý bager 

a získané finančné prostriedky z predaja šli na akontáciu nového bágra. Majú stredisko voda, 

teplo a stavebné stredisko. Stredisko voda bol zisk 2 942,42 €, stredisko tepla bol zisk 233,96 

€. Minulý rok sme minuli 428 t uhlia. Uhlie mali vysúťažené za 130,95/t. Od 9/2019 sme 

vysúťažili 99 €/t na uhlie. Stavebná činnosť predstavovala úpravu chodníkov a výstavbu ciest 

– zisk 1528,99 €.   

Kobyliak – v stavebnej činnosti sú chodníky, cesty a kanalizácia? 

Bc. Vorčáková – áno aj opravy v kultúrnom dome. 

Mgr. Brišák – opýtal sa, koľko má zamestnancov RABČAN, s.r.o.  

Bc. Vorčáková – 7 stálych zamestnancov z toho 2 THP a 2 živnostníkov, ktorí pracujú pre 

nich a keď treba robia na chodníkoch RABČAN, obecné služby.   

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ vzali na vedomie HV RABČAN, s.r.o. Rabča za rok 2019. ZA hlasovali: Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 
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Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 

poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 13 –  Ročná správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča 

za rok 2019 

Hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková – uviedla, že 

vypracovala ročnú správu o kontrolnej činnosti HK obce Rabča za rok 2019 (viď príloha 

zápisnice), ktorú poslanci obdržali e-mailom dňa 15. 4. 2020 a požiadala ich, aby sa k nej 

vyjadrili. HK je povinný predložiť ročnú správu o kontrolnej činnosti. Vykonali sa tri 

kontroly v r. 2019.  

Kobyliak – opýtal sa, či závady, ktoré sa našli boli odstránené.  

HK – nenašla žiadne pochybenia. Kontrolovala pracovné zmluvy na OcÚ a platby do 

pokladne a boli všetky v poriadku. Nedostatky, ktoré našla budú premetom ďalšej správy.  

Kobyliak – on myslel tie zmluvy florbal. 

HK – nenašla žiadne pochybenia v pracovných zmluvách. Kontrolovala zmluvy od 1. 11. 

2019.  

Kobyliak – on myslel žiadosti o dotáciu, kde je potrebná zmluva.  

HK – to je predmetom ďalšej kontroly.  

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedenú správu vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert 

Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, 

Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 

poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 14 –  Správy z výsledku kontrol hlavnej kontrolórky obce Rabča  

Hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková – uviedla, že vykonala 

kontroly (viď prílohy zápisnice) v zmysle schváleného plánu HK na I. polrok na rok 2020, 

ktoré poslanci obdržali e-mailom dňa 15. 4. 2020 a požiadala ich, aby sa k nim vyjadrili. 

Jedná sa o tieto kontroly:  

1. Kontrola – OcÚ, ekonomické oddelenie – dodávateľské faktúry obchodnej spoločnosti 

RABČAN, s.r.o. za mesiac november 2019 – neboli zistené žiadne nedostatky dodržaný 

princíp zákonnosti a efektívnosti.  

2. Kontrola – OcÚ Rabča, ekonomické oddelenie- dodávateľské faktúry RABČAN, obecné 

služby za mesiac november 2019 – neboli zistené žiadne nedostatky, bol dodržaný princíp 

zákonnosti a efektívnosti.  

3. Kontrola – OcÚ, ekonomické oddelenie – z vlastného podnetu – kontrola v zmysle VZN 

o poskytnutej dotácie z rozpočtu obce Rabča rok 2019 - Florbal 

4. Kontrola – OcÚ, ekonomické oddelenie – z vlastného podnetu – kontrola v zmysle VZN 

o poskytnutej dotácie z rozpočtu obce Rabča rok 2019 – Jednota dôchodcov Rabča 

5. Kontrola – OcÚ, ekonomické oddelenie – z vlastného podnetu – kontrola v zmysle VZN 

o poskytnutej dotácie z rozpočtu obce Rabča rok 2019 – ZŠ s MŠ Rabča 

6. Kontrola – OcÚ, ekonomické oddelenie – z vlastného podnetu – kontrola v zmysle VZN 

o poskytnutej dotácie z rozpočtu obce Rabča rok 2019 – TJ Oravan Rabča 

 

Čo sa týka poskytovania  dotácii z rozpočtu obce, tak tam sú určité nedostatky.  

Kobyliak – to myslel, nedostatky v dotáciách. Neboli tam zmluvy, či je to odstránené.  

HK – dotácii bol 6 – 7, ak to zovšeobecní, tak tam bolo veľa nedostatkov. Jej sa javí VZN 

obce ako neefektívne a nezákonné. Dotácie, ktoré boli poskytnuté príjemcom, by nemali byť, 
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pretože sú v rozpore s VZN, sú tam procesné nedostatky. Z toho vyplýva aj hmotnoprávny 

následok. Uvádzala do správy, aby jej boli predložené opatrenia a určité správy, že to zobrali 

na vedomie, dosiaľ takúto správu nedostala. Odkomunikovala to s p. účtovníčkou, ak by to 

malo takto smerovať, tak jej odporúčania sú nezáväzného charakteru to dobre vedia, 

dohliadajúcimi orgánmi sú prokuratúra a NKÚ, nevie či sa na 1x vyhovie protestu 

prokuratúry, aby to nevyústilo do deliktu a pokuty. Je za to, aby sa vypracovalo nové VZN, 

upresnili sa lehoty, striktné určenie podania žiadosti, presne sa určil formulár, náležitosti 

zmluvy, predpísané tlačivo. A navrhuje doplniť do nového VZN o poskytnutí dotácie 

z rozpočtu obce Rabča nový inštitút kontroly, aby ich mohli kontrolovať tak OZ ako aj 

starosta a hlavný kontrolór.  

 

7. Kontrola – OcÚ Rabča – vybavovanie petícií a sťažností, protispoločenského správania 

podľa zákona č. 54/2019 – 2 sťažnosti boli postúpené na príslušné orgány.  

 

Starosta – nedostatky sa budú riešiť.  

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené správy vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert 

Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, 

Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 

poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 15 –  Schválenie návrhu VZN č. 1/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

54/2008 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Rabča  

Prednostka – uviedla, že návrh VZN č. 1/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Rabča (viď príloha zápisnice) bol zverejnený na úradnej 

tabuli a web stránke obce Rabča od 7. 4. 2020 do 29. 4. 2020. Zároveň uviedla, že poslanci 

návrh obdržali e-mailom dňa 15. 4. 2020 a požiadala ich, aby sa k nemu vyjadrili. Hlavne sa 

dopĺňal odstavec 4 z dôvodu šírenia pandémie ochorenia Covid-19.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili VZN č. 1/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, 

Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 16 – Informácie k mimoriadnej situácii v súvislosti s pandémiou ochorenia 

COVID-19  

Starostu – informoval poslancov OZ v súvislosti so vzniknutou mimoriadnou situáciou 

pandémiou ochorenia COVID-19. Uviedol, že poslanci dostávali z obce priebežne informácie 

e-mailom. Boli sme v rozpakoch a boli sme v neistote. Intenzívne sme to všetci sledovali. 

Všetky nariadenia vlády, krízového štábu sa posielali poslancom, zamestnancom a krízovému 

štábu. Následne sa situácia stabilizovala, veď ste to sledovali v médiách. Uzavreli sa úrady, 

obmedzili sa stránkové hodiny. Obecný úrad pracoval stále, aj keď bol uzavretý, riešili sa 

žiadosti e-mailom, telefonicky, ale aj osobne za prísnych hygienických podmienok. Keď sa 
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zaviedli rúška, tak naši občania ich poctivo nosili. Je to možno jeden z dôvodov, že v našej 

obci sa zatiaľ COVID-19 neobjavil, ale môže sa objaviť, je to určitý druh chrípky. V počiatku, 

keď sa riešili rúška, musí pochváliť naše ženy – hlavne p. Moniku Prisenžňákovú z OcÚ, 

ktorá šila rúška. Šili aj viaceré ženy v obci, snažili sme sa ich spropagovať cez FB, ľudia sa 

mohli na ne obrátiť. Urobili sme krok pre seniorov, že sme každému distribuovali rúška do 

domácnosti. Boli výzvy cez rozhlas, FB, web stránku, že obec pomôže ľuďom, ktorí to 

potrebujú, či už rúška alebo nákupy. Boli zverejnené č. t., e-mailové adresy. Pomáhali nám 

mladí hasiči pri distribúcii rúšok. Hasiči dezinfikovali obecné priestory. Výdavky na rúška, 

rukavice a dezinfekcie teraz predstavujú cca 4 tis. €. Pozitívna správa je, že sme dostali 

z okresného úradu – z krízového oddelenia všeobecná informáciu, že obce budú môcť žiadať 

o preplatenie nákladov. Od 13. 3. 2020 od 7.00 hod. bola kvôli šíreniu nového koronavírusu 

COVID-19 vyhlásená mimoriadna situácia. Od 16. 3. 2020 od 6.00 hod. bol vyhlásený 

núdzový stav, ktorý sa teraz rozšíril aj o ambulantných lekárov. Museli sme pristúpiť 

k zrušeniu plánovaných kultúrnych akcií, zrušeniu prenájmu kultúrneho domu, tanečnej sály 

na svadby, kary, divadelné dni a iné kultúrne podujatia. Od 20. 4. 2020 sme otvorili obecný 

úrad pre verejnosť v skrátených hodinách a to PO, UT, ŠT, PIA od 8.00 hod. do 11.30 hod. 

a v stredu od 12.30 hod. do 16.00 hod. za dodržania prísnych hygienických predpisov. Ale tak 

či tak sme ľudí stále vybavovali za prísnych hygienických podmienok. Čakali sme ako sa to 

bude vyvíjať. Mali sme naplánované Dni Rabče, keďže sa situácia bude predlžovať, tak sme 

obvolali interpretov na Dni Rabče a zrušili sme ich vystúpenia. Dni Rabče teda nebudeme 

realizovať. Kultúrne podujatia sú zastavené do odvolania. Nevieme ešte či nepríde 2. vlna. 

Uvažuje sa o spustení ďalších prevádzok. Situácia v SR je zatiaľ v dobrom stave.  COVID-19 

bude mať vplyv aj na podielové dane. Všetko bude závisieť od HDP. Prognózy sú rôzne od 1 

– 10 %. V našej obci to môže byť od 200 do 500 tis. €. To je prognóza pred mesiacom. 

Terajšie prognózy sú pozitívnejšie. Optimistickejší variant je zníženie o  200 tis. €. Stále to 

sledujeme a vyhodnocujeme. Až v priebehu mája budeme mať relevantnejšie informácie. Táto 

situácia súvisí aj s činnosťou materských a základných škôl a tiež sa budú riešiť otázky 

otvorenia a samozrejme to nezávisí na nás. Zhruba takáto informácia. Požiadal ich o otázky. 

Neboli žiadne.  

 

Ing. Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ – od 16. 3. 2020 majú zatvorenú školu. Je to úplne 

nový rozmer. Zmenila sa komunikácia. Iba informačné systémy pomáhajú škole pri výučbe 

v rámci Edupage, pripojila sa aj MŠ aj školský klub,  okrem toho využívajú aj microsoft 365, 

online robia porady, metodické poradne. V apríli mali pedagogickú poradu, kde sa mali 

učitelia vyjadriť o spôsobe hodnotenia žiakov a to buď – známkou, slovne alebo 

kombinovane. Predmetové komisie sa vyjadrovali k žiakom. Niektorí žiaci sú teraz doma 

a vôbec sa nezapájajú do tohto procesu. Od prvého týždňa dali do poriadku písomnosti, 

dezinfikovali priestor, nainštalovali konvektomat, rekonštruovali učebne,  sadili kvety, 

bylinky, maľovala sa kuchyňa, upratovali sklady, maľovali zábradlia, preliezky, rozvážala sa 

hlina okolo altánku, nasadila sa tráva, p. upratovačky šili rúška. Ak sa pôjde v júni do školy, 

tak by ich mali mať v zásobe rúška pre žiakov. Zápis už prebehol, deťom boli odovzdané 

darčeky, MŠ taktiež komunikuje s predškolákmi. Pripravovali sa pomôcky pre deti. 

Zamestnanci si čerpajú staré dovolenky, ale postupne prechádzajú na financovanie 80%. Rada 

by vyzdvihla pomoc rodičov, bez ktorých by to nebolo možné zvládnuť. Ich výzvou na 

budúci školský rok, je dohnať veci, ktoré doteraz zameškali.  

 

Starosta – vyslovil poďakovanie všetkým, ktorí pristupovali k tejto situácii zodpovedne, 

dezinfikovali si ruky, nosili rúška. Ten čas sa využil, urobili sa aj niektoré práce, na ktoré 

nebol čas počas roka. Ešte raz všetkým poďakoval za prístup.  

Ing. Kovaliček – opýtal sa, či máme nejaké informácie o občanoch, ktorí porušili karanténu.  
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Starosta – zaznamenal len 2 telefonáty, kde mu niečo také oznámili. Ale usmernil ich, aby sa 

obrátili na políciu, lebo on nedisponuje informáciami. Snažil sa pomôcť.   

Ing. Kovaliček – či nás polícia neinformovala, že niečo také tu máme,  takých 

nedisciplinovaných občanov.  

Starosta – nie a je rád, že sa nepotvrdil takýto prípad v našej obci.  

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené informácie vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol 

Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov 

z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 17 – Plat starostu obce Rabča a plat hlavnej kontrolórky obce Rabča 

v zmysle zák. č. 253/1994 Z. z.  

 

Plat starostu 

Starosta – uviedol, že od 1. 1. 2020 sa upravuje plat starostov v zmysle zák. č. 320/2018 Z. z., 

ktorým sa mení a dopĺňa zákon NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení platových 

pomerov starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov, nakoľko sa zvýšila 

priemerná mzda zamestnancov v národnom hospodárstve. Plat starostu Ing. Júliusa Pitáka 

teraz predstavuje priemernú mzdu t. j. 1092,00 € x koeficient t. j. 2,60.  

UZNESENIE 

Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, 

Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef 

Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Starosta – vzhľadom na danú situáciu koronavírusu si navrhol zníženie platu v zmysle § 4 

ods. 2 zák. č. 253/1994 Z. z. v platnom znení minimálne 20 % do odvolania a opýtal sa 

poslancov,  či je aj iný návrh.  

Kobyliak – on to pôvodne pochopil, že chce odmenu, ale on navrhuje zníženie  o 30%. 

Starosta – nie navrhol zníženie o 20 %. 

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili  návrh starostu Ing. Júliusa Pitáka o zníženia platu o 20 % do odvolania 

v zmysle § 4 ods. 2 zák. č. 253/1994 Z. z. v platnom znení z dôvodu vzniknutej situácie 

šírenia sa pandémie ochorenia COVID-19: ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol 

Jurčák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová t. j. 7 poslancov z prítomných 9 poslancov OZ; PROTI – Pavol 

Kobyliak, t. j. 1 z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA – Mgr. Róbert Brišák, t. j. 1 

z prítomných 9 poslancov OZ.  

Návrh bol schválený. O druhom návrhu sa nehlasovalo.  

 

Plat hlavnej kontrolórky obce  

Starosta – uviedol, že od 1. 1. 2020 sa upravuje plat hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. 

Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej v zmysle zák. č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo 

verejnom záujme, nakoľko sa zvýšila priemerná mzda zamestnancov v národnom 

hospodárstve. Plat hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej 
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teraz predstavuje priemernú mzdu t. j. 1092,00 € x koeficient t. j. 1,82. Táto suma sa znižuje 

na 25 %, nakoľko HK obce Rabča má 0,25 úväzok.  

Ing. Jurčák – poslanci sa dohodli ponechať plat hlavnej kontrolórky, tak ako je zo zákona, 

zatiaľ bez odmeny nakoľko je tu p. kontrolórka krátko. A o navýšení platu budú ešte hlasovať 

v budúcnosti.  

 

UZNESENIE  

Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, 

Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef 

Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Mgr. Brišák – verejne vyhlásil, že sa vzdáva odmeny poslanca OZ a odmeny predsedu 

kultúrnej komisie do konca roka 2020, vzhľadom k vzniknutej situácii COVID-19. K návrhu 

Mgr. Brišáka sa pridali aj poslanci:  

Ing. Jaroslav Jagnešák 

Monika Adamčíková  

Pavol Kobyliak  

Ing. Jozef Kovaliček   

PhDr. Augustín Piták  

Ing. Pavol Jurčák  

 

UZNESENIE:  

Poslanci schválili návrh poslancov OZ – Mgr. Róberta Brišáka (poslanec OZ, predseda 

komisie kultúry a člen finančnej komisie), Ing. Jaroslava Jagnešáka (poslanec OZ, člen 

komisie ŽP, verejného poriadku a výstavby a komisie na ochranu verejného záujmu), Moniky 

Adamčíkovej (poslankyňa OZ, členka sociálnej a bytovej komisie), Pavla Kobyliaka 

(poslanec OZ, člen komisie na ochranu verejného záujmu), Ing. Jozefa Kovalička (poslanec 

OZ, predseda komisie športu), PhDr. Augustína Pitáka (poslanec OZ, predseda komisie ŽP, 

verejného poriadku a výstavby a člen komisie na ochranu verejného záujmu)  a Ing. Pavla 

Jurčáka (poslanec OZ, predseda finančnej komisie), že sa do 31. 12. 2020 z dôvodu šírenie 

pandémie ochorenia COVID-19 vzdávajú odmeny poslanca obecného zastupiteľstva 

a odmeny vo všetkých komisiách.  ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, 

Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef 

Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 18 – Schválenie odkúpenia podielu na obec Rabča od: Miroslav Kovalík, 

Peter Mazurák, Patrik Korman; schválenie zámeru zámeny obecných pozemkov medzi 

obcou Rabča a Ing. Natália Klempaiová a spol., zámeru odpredaja medzi obcou Rabča 

a Jánom Kubíkom; schválenie zámeru odpredaja medzi obcou Rabča a Annou 

Jagnešákovou 

 

Miroslav Kovalík – odpredaj podielu v Ul. Nad ihriskom a v Ul. Hlboká 

UZNESENIE 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu v Ul. Nad ihriskom 

a Ul. Hlbokej na rozšírenie miestnej komunikácie:   

Predávajúci: 

Miroslav Kovalík, nar. 4. 5. 1982,  trvale bytom 029 44  Rabča, Hlavná 244/192  
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parc. E-KN č. 1998   – orná pôda   o výmere 150 m2, zapísaná na LV č. 6742 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie Ul. Nad ihriskom a Ul. Hlboká. Obec Rabča 

uhradí náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert 

Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, 

Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 

poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

Peter Mazurák – odpredaj podielu ulici – nová lokalita Šelcyk 

UZNESENIE 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcely v novej lokalite 

Šelcyk na   novovzniknutú prístupovú komunikáciu (prepoj z Ul. Konečnej ku novej Ul. Šelcyk):   

Predávajúci: 

Peter Mazurák, nar. 1. 7. 1986,  trvale bytom 029 46  Sihelné 216  

• parc. CKN č.  16859/143 – TTP o výmere 72 m2 vedenú na LV č. 7717 v podiele 1/18-

tina úč.,  

• parc. CKN č. 16859/145 – TTP o výmere 97 m2 vedenú na LV č. 7718 v podiele 83/1512-

tin úč.,  

• parc. CKN č. 16859/163 – TTP o výmere 73 m2, 16859/166 – TTP o výmere 16 m2, 

16859/168 – TTP o výmere 81 m2, 16928/15 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 24 

m2 vedené na LV č. 7719 v podiele 1/17-tina úč.,  

• parc. CKN 16859/164 – TTP o výmere 438 m2,  16859/165 – TTP o výmere 432 m2, 

16859/167 – TTP o výmere 806 m2, 16859/170 – TTP o výmere 466 m2, 16859/171 – 

TTP o výmere 30 m2 a 16928/12 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 39 m2 vedené na 

LV č. 7720 v podiele 1/17-tina úč.,  

• parc. CKN č. 16859/169 – TTP o výmere 9 m2, 16859/178 – TTP o výmere 6 m2 vedené 

na LV č. 7721 v podiele 1/17-tina úč.,  

• parc. CKN č. 16859/187 – TTP o výmere 476 m2 vedená na LV č. 7724 v podiele 

4911857/83623680-tin úč.  na meno Peter Mazurák celkovo vo výmere 179,6367 m2 na   

novovzniknutú prístupovú komunikáciu (prepoj z Ul. Konečnej ku novej Ul. Šelcyk).  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu novej 

výstavby rodinných domov v novej lokalite Šelcyk na novovzniknutú prístupovú komunikáciu 

(prepoj z Ul. Konečnej ku novej Ul. Šelcyk). Obec Rabča uhradí náklady spojené s prevodom. ZA 

hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, 

Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta 

Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: Gabriela Čulová t. j. 1 z 10 

poslancov; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

 

Fusková – uviedla, že je to prvý stavebník v novej lokalite Šelcyk, postupne budú všetci 

stavebníci prevádzať svoje podiely v ulici na obec. Bude sa to riešiť ešte cez komisiu ŽP. 

Splnilo sa len to, čo bolo prijaté už v predchádzajúcich uzneseniach OZ.  

 

Prišla o 18.10 Mgr. Čulová – teraz je prítomných poslancov 10. 

 

Patrik Korman – odpredaj v Ul. Mokrá 

Fusková – pri výstavbe RD mal p. Korman podmienku, že svoj podiel podpíše obci. Od jeho 

podielu pokračujú jednoduché pozemkové úpravy.  
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Odkúpenie parciel od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcely v Ul. Mokrá – 

Kormanov na vyporiadanie existujúcej ulice:  

Predávajúci: 

Patrik Korman, nar. 20.11.1991,  trvale bytom 029 44  Rabča, Hlavná 9  

parc. E-KN č. 3882/1   – TTP   o výmere 128 m2,  

parc. E-KN č. 3882/2   – TTP   o výmere 746 m2 zapísaná na LV č. 7495 v ¼-tine úč.   

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

vyporiadania existujúce miestnej komunikácie Ul. Mokrá - Kormanov. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta 

Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; 

PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

 

Ing. Natália Klempaiová a spol. – odpredaj obecného pozemku 

Fusková – uviedla, že Ing. Natália Klempaiová a spol., podali žiadosť 31. 12. 2019 a na 

základe toho zasadala Komisia ŽP, VP a výstavby dňa 14. 2. 2020 a na základe uznesenia OZ 

zo dňa 21. 2. 2020 predkladáme túto žiadosť za účelom schválenie zámeru  o odpredaj  

obecného pozemku.   

UZNESENIE 

Poslanci doporučili schváliť zámer podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v platnom znení  odpredať majetok obce Rabča: 

 

Ing. Vladimír Adamčík, CSc., nar. 8. 8. 1950, bytom Liptovský Trnovec 222 

Ing. Natália Klempaiová, nar. 1. 11. 1954, bytom Námestovo, Grebača Orlova 859/7 

Ing. Mária Urlandová, nar. 3. 11. 1963, bytom Bratislava, Šustekova 2992/21 

Mgr. Anton Adamčík, nar. 26.11.1964, bytom Bratislava, Šustekova 2992/21 

Mgr. Ľudovít Adamčík, nar. 26.10.1971, bytom Rabča, Rabčická 368 

 

a to  obecný pozemok parc. EKN č. 1698/2 – zastavaná plocha o výmere 140 m2 zapísaná na 

LV č. 2829 v 1/1-nine na obec Rabča z dôvodu, že predmetný pozemok sa nachádza pri 

rodinnom domu súp. č. d. 368, Ul. Rabčická ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, 

že navrhovatelia zdedili pozemok pri rodinnom dome od svojich rodičov, ktorí ho užívali od 

pôvodných vlastníkov a tento bol užívaný od r. 1966. Cena za tento pozemok predstavuje 924 

€. Žiadatelia obci za odpredaj obecného pozemku odpredajú svoje spoluvlastnícke podiely 

obci Rabča v pozemkoch pri Zbernom dvore v Rabči súp. č.d. 1244, Ul. Rabčická 

a v pozemkoch pri obecnej budove súp č. d. 389, Ul. Družstevná a cena za tieto pozemky 

predstavuje sumu 1031,07 €.  V zmysle  zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších zmien a doplnkov je obec povinná zverejniť – zámer odpredať majetok obce 

v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli 

obce a na internetovej stránke obce. Poslanci predmetný zámer schválili 3/5-tinovou väčšinou 

všetkých poslancov OZ. Náklady spojené s prevodom znáša každá strana.  

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta 

Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; 

PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

 

Odkúpenie podielov od spoluvlastníkov – areál PD  
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Fusková – uviedla, že na základe ponuky od spoluvlastníkov v areáli PD konkrétne na LV č. 

7610 je potrebné schváliť poslancami OZ odkúpenie týchto podiel za cenu schválenú OZ dňa 

12. 7. 2019 č. uzn. 5/2019 pod písm. B) ods. 9) a to od spoluvlastníkov, ktorí tvoria prílohu 

tohto uznesenia.  

 

UZNESENIE  

Poslanci schválili odkúpiť od spoluvlastníkov v areáli PD konkrétne na LV č. 7610  za cenu 

6,60 €/ m2 schválenú OZ dňa 12. 7. 2019 č. uzn. 5/2019 pod písm. B) ods. 9) a to od 

spoluvlastníkov uvedených v zozname, ktorí tvoria prílohu tohto uznesenia a uznesenie bez 

tejto prílohy je neplatné. Náklady spojené s prevodom uhradí obec Rabča.  

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta 

Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; 

PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

 

Ján Kubík – odpredaj obecného pozemku  

Fusková – uviedla, že na základe osobného stretnutia Komisie ŽP, VP a výstavby zo dňa 14. 

2. 2020 a na základe  úlohy z OZ zo dňa 21. 2. 2020 č. uznesenia 1/2020 obec Rabča 

pripravila zámer na schválenie odpredaja obecného pozemku pri rodinnom dome p. Jána 

Kubíka. Komisia doporučila schváliť tento zámer odpredať tento obecný pozemok, nakoľko 

sa tam zriaďuje zástavka pri Jednote – Gazdíkovi, vybudoval sa tam areál okolo rodinného 

domu, vysadené stromky.  

Starosta – tam sa vybudovala autobusová zastávka.  

Kobyliak – tam bolo niečo obecné vnútri, opýtal sa, či p. Kubík niečo pustil obci pod 

zastávku.  

Starosta – to bolo riešené už minulý rok a bola to na jednaní komisie ŽP.   

Kobyliak – a koľko tam bolo m2. 

Fusková – 100 m2 a z toho 40 m2 mu odpredávame.  

Starosta – on investoval do oporného múru a do chodníkov, ak si pamätáte.    

 

UZNESENIE  

Poslanci doporučili schváliť zámer podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v platnom znení  odpredať majetok obce Rabča p. Jánovi Kubíkovi,  nar. 30. 3. 1965, 

bytom 029 01  Námestovo, Slnečná 163/6  a to  obecný pozemok - novovytvorenú parc. C-

KN č. 702/11 – zastavaná plocha o výmere 40 m2 vytvorená na základe geometrického plánu 

č. 17883369-138/2019 vyhotovený GEODET, Jozef Kupčulák – Geodet, Hattalova 341, 

Námestovo dňa 11. 12. 2019, zaevidovaný Okresným úradom Námestovo, katastrálny odbor 

Ing. Františkom Dzurekom dňa 5. 2. 2020 pod č. 39/2019  ako prípad hodný osobitného 

zreteľa  z dôvodu, že obec Rabča vybudovala obecnú autobusovú zástavku a chodník pre 

peších, kde došlo k deleniu obecných parciel, ktorých časť bola súčasťou dvora žiadateľa. 

Žiadateľ na pozemku mal už vysadené stromoradie starších stromov, ktoré udržiaval 

a dlhodobo užíval. Žiadateľ prevzal na seba investíciu oporného múru, ktorú by musela obec 

Rabča realizovať pri stavbe chodníka pre peších a autobusovej zastávky. Cenu 40 €/m2 obci 

Rabča nebude žiadateľ vyplácať, nakoľko realizácia takéhoto oporného múru 

niekoľkonásobne prevyšuje hodnotu pozemku v zmysle  zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom obec je povinná zverejniť – zámer odpredať 

majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní 

na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce. Poslanci predmetný zámer schválili 3/5-

tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ.   

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 
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Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta 

Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; 

PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

 

Anna Jagnešáková – odpredaj obecného pozemku 

Fusková – uviedla, že p. Anna Jagnešáková podala žiadosť o odpredaj vlastníckych podielov 

obecných pozemkov v roli Šviderkova parcela: CKN 5500/19 TTP o výmere 5m2 zapísaná na 

LV č. 4964 v podiele 361/440 - tin úč., parcela: CKN 5360/113 TTP o výmere 93 m2, CKN 

5490/117 orná pôda o výmere 134m2 zapísaná na LV č. 4962 v podiele 361/440- tin úč., čo 

predstavuje výmeru spolu 190,35 m2   pre navrhovateľku : Jagnešáková Anna , nar. 17.8.1941, 

bytom Rabča. H279.   

Fusková – vzniklo to zameraním GP.  

Ing. Jagnešák – robilo sa rozšírenie Ul. Šviderkova zo 4 na 7 m. Z jednej šnúr zo Šviderkovej 

sa púšťalo 1,5 a z druhej strany 1,5 m. Dal sa urobiť GP na cestu na šírku 7 m. Geodet, keď 

robil zameranie cesty v rámci nášho vnútorného vysporiadania si urobil čiaru o šírke cca 0,70 

m vo vnútri našej šnúry. Nedopatrením Igor Palider urobil zmluvu, tak že do odpredaja cesty 

zakomponoval aj tú čiaru o šírke 0,70 m. Tam je vlastníctvo moje. To prešlo na obec. 

Omylom to bolo do zmluvy zakomponované. Prišiel som na to po 10 rokoch. Už sme sa 

o tom bavili, nemohol som to dať na svoje meno, tak som musel podiel predať mame. Ona 

teraz ako spoluvlastník toto žiada.  

 

UZNESENIE 

Poslanci zámer odpredať majetok obce Rabča doporučili schváliť  podľa § 9a ods. 8 písm. e) 

zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení  na základe žiadosti p. Anny 

Jagnešákovej, nar. 17. 8. 1941,  bytom Rabča, Hlavná 279 a to: odpredaj vlastníckych 

podielov obecných pozemkov  parcela: CKN 5500/19 TTP o výmere 5 m2 zapísaná na LV č. 

4964 v podiele 361/440 - tin úč., parcela: CKN 5360/113 TTP o výmere 93 m2, CKN 

5490/117 orná pôda o výmere 134 m2 zapísaná na LV č. 4962 v podiele 361/440- tin úč. k. ú. 

obce Rabča za cenu 1 € za parcely, čo predstavuje výmeru spolu 190,35 m2 v zmysle zák. 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu prerozdelenia 

pôvodných pozemnoknižných parciel  v zápise Registra obnovenej evidencie pozemkov na 

interné rozdelenie výmery medzi spoluvlastníkmi   vznikol dôvod  hodný osobitného zreteľa. 

Žiadateľka si hradí náklady spojené s prevodom. Obec je povinná zverejniť –zámer odpredať 

majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní 

na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce Rabča. Poslanci predmetný zámer 

schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ.   

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta 

Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; 

PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

 

K bodu číslo 19 – Schválenie spolufinancovania projektu: „Prírodné klenoty slovensko-

poľského pohraničia (Filagória – Soľanka)“ 

Starosta – uviedol, že na riadnom zasadnutí OZ č . uznesenia 7/2019 o dňa 23. 10. 2019 písm. 

B) ods. 15 poslanci OZ schválili, aby obec Rabča podala žiadosť na IV. Výzvu na 

predkladanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku pre mikroprojekty. Z uvedeného 

dôvodu je nutné schváliť spolufinancovanie tohto projektu.  

Mgr. Brišák – chce sa opýtať ako sa pokračuje s výstavbou Soľanky, či máme termín, kedy sa 

to bude robiť.  
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Starosta – odložilo sa to z dôvodu koronavírusu. Realizácia mala byť začiatkom 11/2020 do 

konca 10/2021. Predpokladáme, že začneme až na jar budúceho roku.  

Kobyliak – v novembri bude blbé počasie.  

Starosta – veci sa musia pripraviť v ročnom intervale. V novembri sa pripraví verejné 

obstarávanie na zhotoviteľa. S tým, aby sme na jar mohli začať s realizáciou. Komunikácia je 

sťažená kvôli korone a teraz keby sme to spustili museli by sme to začať realizovať v auguste 

– septembri a potom už je zase zima. Boli sme nastavení, že v marci to spustíme, ale prišla 

korona. Nevedeli sme čo ďalej a po konzultácii s VÚC bol termín posunutý.  

Mgr. Kvasničáková – realizácia bola od 2/2020 do konca roka a keďže nie je podpísaná 

zmluva, tak sa to presúva harmonogram na budúci rok. Musí byť ukončený v 9/2021.  

Starosta - máme schválených 58 756,00 € a spoluúčasť obce je 5% - 2937,84 €  

Ratica Štefan – treba poriešiť inžinierske siete pred výstavbou Soľanky ešte dopredu. 

Starosta – je možné, že tam bude treba urobiť prekládku. Vieme o tom, je rád, že to spomenul. 

Sú to nečakané náležitosti, nevedeli sme, že námestie je takto popretkávané starými 

vedeniami.  Boli tam aj elektrikári. Peter Ďubek chce  v starom umelom potoku vybudovať 

biozáhradu, kde by sa nasadili bylinky, rastlinky, o ktorú by sa mohli starať aj deti zo školy, 

seniori z obce. Skúšal 2 projekty, ale nevyšli mu. Bolo to spustené aj na FB, ale jeho projekt 

prehlasovali. Požiadal nás o pomoc s návozom hliny a záhradu bude riešiť aj sponzorsky. 

Keby sa to spojilo, bolo by to veľmi pekné. Asi toľko.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili spolufinancovanie projektu „Prírodné klenoty slovensko-poľského 

pohraničia (Filagória – Soľanka)“ obce Rabča, ktoré predstavuje výšku 5 % zo žiadanej sumy.  

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, 

Marta Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 20 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 

Starosta informoval poslancov, že:   

• Dňa 28. 2. 2020 sme zaslali na Ministerstvo zdravotníctva žiadosť o vysvetlenie prečo je 

obec Rabča zaradená do rankingu 2 a nie 1. Dňa  1. 4. 2020 sme dostali odpoveď na 

všeobecnej rovine. Čakáme na II. kolo.   

• 16. 4. 2020 sme prešli so zástupcom OVS, a.s. Dolný Kubín Ing. Bakošom všetky miestne 

komunikácie a poklopy z dôvodu reklamácie po položení splaškovej kanalizácie v obci 

Rabča, boli vyhotovené fotografie, následne sa bude uplatňovať reklamácia u 

zhotoviteľov 

• RABČAN, s.r.o. a OS začali s úpravou Farského potoka  - zatrubňovanie kvôli výstavbe 

nového parkoviska pri kostole – zámer z minulosti, v rámci odkúpenia cirkevných 

pozemkov a aj p. farár nám niečím prispeje, ale necháme to na jeho rozhodnutí 

• RABČAN, obecné služby osadil nové verejné osvetlenia na Adamovke III, Ul. Veternej 

a Cigaňákovej a opravoval sa obecný rozhlas z dôvodu viacerých sťažností občanov 

• Urobil sa nových zadný vchod na ObZS, predstava je taká, že pacienti a lekári budú 

parkovať vzadu a budú prichádza do ObZS zadným vchodom a tým by sa uvoľnil priestor 

vpredu.  

• Skolaudovala sa nadstavba MŠ  

• Ukončila sa repasácia podlahy v tanečnej sále tu, kde sedíme 

• Vybavovala sa nová NN sieť Ul. Pod hájkou už je to v poradí 3. ulica, stavebníci sa 

podieľajú sa svojou  prácou na stavbe splaškovej kanalizácie, obec Rabča prispieva 
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materiálom, už sme to preberali na pracovnom stretnutí, čo má to zmysel aj význam, ulíc 

máme kilometre, zároveň sa pokladá aj vodovodné potrubie. Ja plánujem navrhnúť nejaký 

princíp spolufinancovania, robia to aj v iných dedinách a uplatňujú to vo väčšej miere ako 

my.  

• cca 900 m vodovodu chceme skolaudovať – Iglarčíková, Šviderkova, Buškova, Rovňová 

• 2,6 km splaškovej kanalizácie dotiahnuť, aby sme mohli tiež skolaudovať, čo sa 2 – 3 

roky budovalo. Následne budeme potom s OVS riešiť nájom.  

• 140 tis. € sme dostali na vodovod Adamovka a v celej časti Adamovky III by sa mal 

dobudovať vodovod. Prebehlo aj VO. Zhotoviteľom bude Rabčan, s.r.o. a dobudoval by 

sa celý vodovod, skolaudoval a projekt by sa uzavrel.  Táto dotácia nám pomerne dosť 

pomôže vzhľadom k tomu aká je situácia. Zamestnáme aj našich zamestnancov. 

Nevylučuje, že môže dôjsť k redukcii zamestnancov.  

• Vo Vestníku VO je súťaž na Nadstavbu detských jaslí termín je cca 22. 5. 2020, uvidíme 

ako dopadne,  je to podobný projekt ako nadstavba MŠ. 

• Uskutočnili sa stretnutia ohľadne kanalizácie a vodovodu v novej Ul. Pod Hájkou. Po 

tomto stretnutí sa behom 1 – 2 týždňov pripravuje nové prerozdelenie pozemkov v tejto 

lokalite (malá komasácia) zokruhuje sa táto ulica a vzniknú nám nové stavebné pozemky 

a nová ulica.  

• Riešilo sa prepojenie medzi Ul. Horskou a Vyhňovou so stavebníkmi, je to dosť náročné, 

lebo je tam potok – škarpa a budeme mať ešte stretnutie so stavebnou komisiou. Zas 

vznikne nová ulica.  

• Chceme pripraviť ÚK na vodovod - Ul. Hlavná – chodníky od horného konca smerom do 

centra Gaceľa, ale keď chceme riešiť aj  vodovod, nie je to také jednoduché, keďže tam 

má vodovod aj OVS. Bude ročný proces. V hornej časti budeme pokračovať na budúci 

rok.  

• Na obci máme žiadosť o vybudovanie čerpacej stanice pohonných látok + umývarka áut –  

žiadosť od ORAVING Real s.r.o. v areáli Raticovky. Je tam taký zámer, keďže je to taká 

záležitosť, čo sa týka zásahu, tak to chce preriešiť do Komisie ŽP a ak by chcel  niekto 

z poslancov to vidieť, tak si to môžu prísť pozrieť na OcÚ a podať návrhy, komentár.  

• Robili sa statické skúšky s nadstavbou kultúrneho domu a nedopadli dobre.  

 

Ing. Šimurdiak – robili sa skúšky, robila ich Žilinská univerzita – akreditovaná. Najhoršie 

dopadla kuchyňa prievlak vyšiel betón C8/10 pri tanečnej sále, keď odvŕtali prievlak, tak už 

sa vzorka rozsypala a urobili len jednu skúšku. Stĺp tiež vyšiel C8/10 zle. V predajni p. 

Maťuga to vyšlo dobre aj na stĺpe C25/30. Robili sa vývrty v zasadačke C16/20. Norma by 

bola splnená u p. Maťugu v predajni.  Statik neodporúčal riešiť v KD nejakú nadstavbu, aspoň 

v tejto časti nie.   

Starosta – takže teda môžeme zabudnúť na nadstavbu. Nevie, ako sa to v minulosti 

realizovalo.  

Ing. Šimurdiak – zlé výsledky boli spôsobené slabým zhutnením.  Bol tam veľké medzery, 

veľká frakcia kameniva. Je o tom aj správa. Nevieme si to vysvetliť, prečo na jednej stavbe sú 

také rozdielne výsledky.  

Starosta – maximálne by sa to dalo potiahnuť po sekretariát a naviaže na vypracovaný projekt.  

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené informácie starostu obce vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková, 



18 

 

Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 

0. 

 

Systém spolufinancovania ulíc  

Starosta – treba vymyslieť systém spolufinancovania ulíc s kompletnou infraštruktúrou. Ulíc 

je veľa a obec to nedokáže takto zvládať sama. Ak tomu nepristúpime, ľudia si budú budovať 

žumpy stojí cca 1000 € a vzhľadom k tomu ich veľa nespĺňa literu zákona. Viete aký je stav. 

Keď si to stavebník prepočíta, tak zistí, čo je lepšie. Bol by rád, keby sa nastavil rovnaký 

meter. Nemusíme to teraz riešiť, je to len návrh. Privíta všetky návrhy, myšlienky. Chce to 

nastaviť tak, aby to bolo objektívne, aby sa tu naďalej budovalo, aby sa ľuďom pomáhalo. 

Spolupatričnosť – spolufinancovanie to nie je nič zvláštne. Pretože odporúča sa pozrieť 

poslancom aj niekde inde ako to funguje. Napr. v Šenove, ak si stavebníci neurobia komplet 

ulice, tak mesto ich ani neprevezme. Zatiaľ je to u nás lukratívne. Treba to riešiť, aby to malo 

hlavu a pätu. Bol by rád, keby to poslanci podporili. Chce vedieť, či sú za.  

PhDr. Piták – systém je dobrý, problém je v tom, že keď niekto nepotrebuje stavať, tak 

nebude chcieť spolufinancovanie. Treba tým ľuďom pomôcť, treba to zafinancovať 

z vlastných zdrojov. A keď tam bude niekto stavať, potom si zaplatí poplatok.  

Starosta – áno je to problém, časť ľudí prispeje a časť nie. Najlepšie je keď sa dohodnú.  Ak 

teraz dá stavebník 1200 € s DPH, tak ten čo nedá, bude v budúcnosti znášať následky a bude 

mať raz taký poplatok, tak zaplatí 2000 €. To je tá motivácia. Viaže to aj financie  obce. Ak 

obec bude do toho investovať teraz a to spolufinancovanie nebude, tak to spätne dostane ako 

keby s úrokom.  Nemusí to tak byť. Je to len myšlienka. Trošku zamotivovať tých ľudí. Treba 

to riešiť aj cez stavebnú komisiu. Každý nápad sa víta. Nech sa to konečne nastaví. Nech to 

má systém. Veľa peňazí je zakopaných v zemi.  

Ing. Kovaliček – treba to ošetriť napr. VZN, aby to bolo spravodlivé. Nie, že tí čo nezaplatili 

sa potom napoja bez finančného príspevku. Upraviť to aj v stavebnom povolení.   

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby sa pripravil systém spolufinancovania ulíc formou VZN.  

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, 

Marta Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Starosta – už by bola elektrika celá dotiahnutá na Adamovku III., len teraz kvôli koróne sa to 

zastavilo. Už tam bude vodovod. Mala by byť ešte v tomto roku možno vybudovaná celá 

infraštruktúra.  

Kobyliak – chcelo by to robiť komplexne na tú  Adamovku sa len vyváža ročne tony štrku, 

furt sa to len mieša a chcelo by to urobiť vodu, kanalizáciu a asfalt. Nech tam máme pokoj na 

20 rokov.  

Ing. Kovaliček – skúsme k tomu urobiť nejaké stretnutie a aby sa začal realizovať návrh 

VZN.   

Starosta – 7. mája zasadá stavebná komisia a dať to aj do bodov programu  a 15.5.2020 

finančná a aj tam, tak by sme to mohli využiť a pripraviť aspoň nejaké podklady.  

R Ô Z N E 

Výsledky volieb do NR SR – 29. 2. 2020 

Starosta – informoval poslancov o výsledku volieb v obci Rabča do NR SR, ktoré sa 

uskutočnili dňa 29. 2. 2020 (viď príloha zápisnice). Uviedol, že to nejde čítať, nakoľko to 

všetci videli, bolo to zverejnené.  
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UZNESENIE  

Poslanci uvedené informácie o výsledku volieb do NR SR dňa 29. 2. 2020 v obci Rabča vzali 

na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, 

PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika 

Adamčíková, Marta Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 

poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Zrušenie uznesenia č. 3/A/2018 zo dňa 27. 4. 2018 

Starosta -  informoval, že je nutné zrušiť prijaté uznesenie č. 3/A/2018 zo dňa 27. 4. 2018 pod 

písm. B) ods. 10, je už staré, nakoľko sa dňa 21. 2. 2020 na riadnom zasadnutí schválilo nové 

uznesenie pod písm. B) ods. 11 č. uzn. 1/2020. 

UZNESENIE 

Poslanci schválili zrušenie uznesenia č. 3/A/2018 zo dňa 27. 4. 2018 písm. B) ods. 10) 

hlasovali:  

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, 

Marta Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Automat na náplne do kahancov - sviečkomat 

Starosta – uviedol, že dňa 25. 2. 2020 nás oslovila firma Terec, s.r.o. Lokca s ponukou 

umiestnenia automatu na náplne do kahancov a žiadajú o prenájom časti pozemku 1m2 

v blízkosti vchodu resp. ponúkajú možnosť, aby si obec automat prenajala za cenu 96 € 

s DPH na jeden mesiac.  

Starosta informoval sa o tom s p. Raticom a majú informáciu, že tieto automaty sú dosť 

poruchové. Obec už predtým o takomto niečom uvažovala ešte pred týmto listom. Je jasné, že 

sú na tom aj straty. Je to len informácia.  

Mgr. Grancová – takže žiadosť sa neschvaľuje? Dali žiadosť o prenájom obecného pozemku.   

Kobyliak – podľa neho je to zbytočné, u nás si každú sviečku nosí na cintorín.  

Ing. Jagnešák – aj podľa neho je to zbytočné, zase budú sťažnosti. 

Kobyliak – bude tam treba elektrickú energiu, niekto to zničí, vandali to rozkopú a budú 

sťažnosti.  

Ratica – na akú dobu chcú ten prenájom? Či by sme to skúsili na rok na dva?  

Starosta – keby si to vzala firma, tak sa nestaráme. Videl to aj v Čechách, ľudia to využívajú 

vo väčšom. Bola by to služba pre návštevníkov cintorína. Sám to využil, keď bol v Čechách.  

PhDr. Piták – nám by šiel z toho nájom a je to služba pre občanov. 

Starosta – môžeme sa s nimi stretnúť a dohodnúť.  

Mgr. Brišák – dohodnúť výšku nájmu.  

Mgr. Grancová – ak by sa schválil nájom, ide o obecný pozemok a museli by sme postupovať 

najskôr schválením zámeru. 

Mgr. Brišák – áno to je jedná vec a potom tam bude treba riešiť zas odpadkový kôš. Ich 

sviečky budeme vyvážať my.  

Kobyliak – bude tam treba energie dotiahnuť.  

Ing. Jurčák – on súhlasí s p. Kobyliakom. Nevie, kde nakupujú ľudia sviečky, ale týmto 

spôsobom podkopeme nohy našim lokálnym predajcom. Podľa neho je to zbytočne. Je viac 

proti ako pre.  

 

UZNESENIE 
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Poslanci hlasovali o schválení žiadosti o prenájom obecného pozemku za účelom umiestnenia 

automatu na náplne do kahancov. PROTI hlasovali – Mgr. Róbert Brišák, Monika 

Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Pavol 

Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček t. j. 7 z prítomných 10 poslancov OZ; ZA hlasovali – PhDr. 

Augustín Piták, Marta Gužíková t. j. 2 z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL SA – Mgr. 

Andrea Lubasová t. j. 1 z prítomných 10 poslancov OZ. Žiadosť nebola schválená. 

 

Slovenská pošta, a.s., Partizánska cesta 9, 975 99  Banská Bystrica 1 – stanovisko 

k zvýšenému nájmu 

Starosta  – oboznámil poslancov OZ so stanoviskom Slovenskej pošty, a.s. Banská Bystrica 

zo dňa 2. 4. 2020 pod č. 1337-2/2020/SSM-ONA a to, že dodatok č. 1 nájomnej zmluve 

s RABČAN, obecné služby Rabča nepodpíšu, nakoľko s požadovaným rastom ceny nájmu 

o 70% v aktuálnej celospoločenskej situácii spojenej s krízou šíriacej sa pandémie 

koronavírusu nesúhlasia.  

Starosta – uviedol, že so zástupcami pošty a obce bola určitá dohoda, ale teraz prišiel tento list 

v súvislosti s koronavírusom. Máme mať ešte jedno stretnutie. Ak sa nedohodneme, tak sa 

žiadosť presunie do Finančnej komisie.  

 

UZNESENIE 

Poslanci žiadosť vzali na vedomie, s tým, že starosta obce bude informovať o jednaní so 

zástupcami Slovenskej pošty, a.s. Banská Bystrica na budúcom OZ.  

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, 

Marta Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Žiadosti o odpustenie nájmu 

Starosta – uviedol, že na RABČAN, obecné služby Rabča boli doručené žiadosti nájomcov 

o odpustenie nájmu v obecných priestoroch z dôvodu šírenia ochorenia pandémie COVID-19. 

Jedná sa o týchto žiadateľov:  

MUDr. Daniel Harmata – stomatológ 

Bellidenti, s.r.o. – zubná ambulancia 

H+B, s.r.o. – bar Laverna 

Eva Trančová – Allianz 

Emília Baláková – kozmetický salón   

Mária Rusnáková – kaderníctvo 

Ľudmila Štepaňáková – textil  

Monika Adamčíková – pizzéria 

Miroslav Adamčík – bar MIMO 

 

Starosta – navrhol taký postup, dať tieto žiadosti do Finančnej komisie, určite ešte nejaké žiadosti 

prídu a táto situácia s koronavírusom ešte prebieha.  

Ing. Jagnešák – oni na Urbáre znížili 40% nájom – ľudová škola umenia,  autoškolu na pol roka.  

Starosta – situácia sa ešte vyvíja.  

Ing. Kovaliček – či potom nájomcovia obci zaplatia, ak áno, tak sa to môže potom riešiť 

a schváliť aj dodatočne.  

Starosta – situácia s koronou je, môžeme to urobiť hneď, ak poslanci chcú, môžu navrhnúť 

riešenie teraz, je to na nich. Niektoré prevádzky boli zatvorené, niektoré nie.  

Mgr. Brišák – od 16. 3. chodia tie žiadosti. navrhuje, aby RABČAN, obecné služby predložil 
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Finančnej komisii sumár výšky nájmov jednotlivých nájomcov, ktorí požiadali o odpustenie 

nájmu. Ak ma niekto nájom menej a píše tu, že je vo veľkej finančnej kríze. Aby sme to 

neposudzovali an block, ale riešiť každý subjekt samostatne podľa m2 a na základe toho, koľko 

platia nájom.  

Starosta – on si myslí, že keby náhodou boli aj v omeškaní, budeme tolerantní. Napr. že je vo 

finančnej tiesni, zohľadníme terajšiu situáciu.   

Pavol Kobyliak – treba sa riadiť nariadením vlády a pripraviť si to, ktoré sú prevádzky zatvorené 

a tie, ktoré sú otvorené. Či tam nie je nejaký pokles tržby, alebo niečo. Treba to tak pripraviť, aby 

sme to tu teraz nerozoberali.  

Starosta – preto dal návrh, aby sa to prebralo vo finančnej komisii, sú v nej poslanci aj ľudia 

z podnikateľskej sféry.  

Ing. Kovaliček – súhlasí s p. Kobyliakom, treba presne stanoviť, kto bol zatvorený a kto nie. 

Treba zvážiť percentá.  

Mgr. Brišák – opýtal sa, či vieme ešte o nejakých prevádzkach, ktoré nedali žiadosť.  

Starosta – vie ešte, že p. Šelian nedal a praktický lekári fungovali normálne.  

Ing. Jurčák – sú dva varianty, buď im vyhovieme, tak ako žiadosti prišli, alebo to dáme do 

finančnej komisie, kde sa určí vzorec a určí sa %  a neriešiť tých, čo žiadosť nedali a schváli 

nejaký model a podľa toho sa bude postupovať do budúcna a nie čakať, kto ešte dal a nedal. 

Proste nie. Títo ľudia dali, tie sa prerokujú a potom sa uvidí ďalej. Dohodne sa nejaký systém.  

Starosta – presne, komisia má odporučajúci charakter.   

Kobyliak – ak vláda nariadila niektoré prevádzky úplne zavrieť, treba to zohľadniť, tak tým napr. 

za ten čas odpustiť nájom a tým čo sú otvorené % znížiť, to sa vyhodnotí na komisii a poslanci sa 

k tomu potom vyjadria.   

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ doporučili Finančnej komisie posúdiť žiadosti nájomcov o odpustenie nájmu 

v obecných priestoroch z dôvodu šírenia pandémie ochorenia COVID-19 a RABČAN, obecné 

služby Rabča,  správca obecných budov, pripraví Finančnej komisii podklady do 8. 5. 2020 a FK 

bude zasadať v termíne do 15. 5. 2020. 

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta 

Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; 

PROTI: 0. 

 

Majitelia pozemkov v zastúpení M. Pindjakovej 

Starosta – prečítal žiadosť spoluvlastníkov majiteľov pozemkov pri parcelách 1910/3, 1904, 

1908/2 na ul. Vysoká,  v ktorej žiadajú obecný úrad a obecné zastupiteľstvo citujem: „ Týmto 

žiadame, aby stĺpy vysokého napätia vedené ulicou Vysoká, okolo spomínaných parciel, boli 

odstránené a taktiež trafostanica umiestnená na pozemku p. Ľubomíra Kovalička, z dôvodu že 

i nemôžeme mať pri stavebných parcelách skrinky na elektrinu. Alebo žiadame vysoké napätie 

stĺpov umiestniť káblom do zeme a prípojkové skrinky osadiť okolo parciel Žitňakovka, tak 

splnia limit 5.5 m od vysokého napätia. Nie sme ochotní rušiť ul. Vysoká a vytvoriť ulicu okolo 

pozemku p. Jagnešáka. Ak p. Jagnešák ulicu urobí nemáme proti tomu nič, ale pozemok z ul. 

Vysokej nepresunieme. Ul. Vysoká je pôvodná, založená našimi rodičmi. Keď v Rabči bol 

nedostatok elektrickej energie, veľmi ťažko sa nám podarilo získať 2 trafa. Ja som bola 

poslankyňou a osobne elektrikári chceli 1 trafo umiestniť na ulicu Šviderková, no práve ti 

majitelia čo teraz chcú elektrinu nechceli dať pozemok. A tak pre dobro celej Rabče sme dovolili 

umiestniť stĺpy a trafostanicu na naše pozemky. Je nám to veľmi ľúto, že sme za dobro tak 

dopadli. Spomínané parcely 1910/3, 1904, 1908/2 sú už u geodeta na zhotovenie 8 stavebných 

parciel. Preto vás ešte raz prosíme o naozaj rozumné vyriešenie tejto situácie v prospech nás. 
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Všetci chcem, aby v dedine bol naozaj pokoj. Podpísaní: Pindjaková Margita, Zboňák Štefan, 

Kovaliček Peter, Tisoňová Marika, Hrubjaková Margita, Huráková Mária za všetkých Pindjaková 

Margita.  

Starosta –  mal stretnutie s p. Gitkou Pindjakovou, keď tam bola zavolal aj so pracovníkovi SSD, 

žiadal ho aj o stretnutie, aby mohli túto lokalitu riešiť. Táto situácia vzišla z toho, že sa dozvedeli, 

že nemôžu mať skrinky pri vysokom napätí. Nie je to celkom pravda. Bola tam nejaká informácia 

od jedného pracovníka z SSD a práve to je ten dôvod, dodnes mi nie je známe, čo tým myslel, 

prečo táto informácia prišla o presunutí ulice, možno to bolo nedorozumenie, nevie. S Gitkou 

Pindjakovou som hovoril a ona o tom vie.  Mal by mať stretnutie, ale je problém so situáciou 

COVID-19, zatiaľ mu zástupcovia SSD nestanovili pevný termín. Pozreli sa doma do toho ich 

systému ako to majú rozplánované napájanie vzhľadom k rozloženiu traf a uvidíme, ako to 

vyriešime, ja verím, že to vyriešime k spokojnosti. Teraz by som to nerozvíjal až po stretnutí so 

zástupcami SSD. Začal sa riešiť teraz projekt NN siete v Ul. Vysokej II., vznikla nová ulica 

a nové pozemky,  kde už prešlo územné konanie. Bude sa tam rozširovať elektrická sieť. Majitelia 

vedľajšej šnúry sa dohodli, majú tam pozemky, ktoré si vzájomne vysporiadajú. A preto aj v tejto 

častí chcú dať elektrické siete k riešeniu ich žiadosti. Musí byť to stretnutie.  

Ing. Jagnešák – nevie v akej súvislosti je tam spomenuté jeho meno s prekládkou cesty. To vôbec.  

Starosta – nevie a nechce to rozvádzať možno niečo z minulosti.  

Ing. Jagnešák – je to klamlivá informácia. Neviem kto vymýšľa takú debilinu.  

 

Úprava rozpočtu obce Rabča 

Ing. Kvasniaková – informovala o úprave rozpočtu obce Rabča na rok 2020 – rozpočtové 

opatrenie č. 2/2020 schválené OZ 30. 4. 2020 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa 

vykonáva zmena rozpočtu Obce Rabča na rok 2020 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 

v Rabči, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov (príloha zápisnice).  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2020 – rozpočtové opatrenie č. 2/2020 

schválené OZ 30. 4. 2020 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obce 

Rabča na rok 2020 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením 

úpravou rozpočtových prostriedkov. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert 

Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, 

Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 

poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča 

Ing. Kornhauserová – informovala o úprave rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča 

na rok 2020 – rozpočtové opatrenie č. 2/2020 schválené OZ 30. 4. 2020 v zmysle § 14 zák. č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, 

ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2020 so súhlasom Obecného 

zastupiteľstva v Rabči, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov (príloha 

zápisnice). Poslanci úpravu rozpočtu obdržali e-mailom. Dostali na hmotnú núdzu 16,60 

a vracali na lyžiarsky výcvik 1350 €. 

   

UZNESENIE 

Poslanci schválili úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2020 – 

rozpočtové opatrenie č. 2/2020 schválené OZ 30. 4. 2020 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. 
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o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa 

vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2020 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 

v Rabči, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. ZA hlasovali: Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková, 

Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 

0. 

 

K bodu číslo 21 – Interpelácia – Diskusia 

Mgr. Brišák – chce sa opýtať  ohľadne workoutového ihriska a aj zmluva bola podpísaná 

a firma stále neprebrala stavenisko.  

Starosta – to by malo byť do 10 dní od schválenie.  

Mgr. Kvasničáková – je tam odkladná povinnosť. Je síce zmluva podpísaná, ale začína byť 

účinná, až keď nám ju riadiaci orgán odsúhlasí.  

Starosta – týka sa to aj parkoviska pri školskom areáli. Čakáme len na schválenie dotácie. Aj 

väčšina obcí v našom okrese má tento problém.  

Ing. Kornhauserová – počas pandémie boli odvysielané omše v našom kostole a chcela by 

všetkých za to pochváliť. Chce sa opýtať, či by sa nedali vysielať aj nedeľné omše, aj keď to 

skončí.   

Mgr. Brišák – musí v prvom rade súhlasiť p. farár, najbližšia sv. omša je naplánovaná 

v nedeľu. Dlho trvalo to, kým sa s p. farárom dohodli, aby sme šli do toho. Sú radi, že sa to 

rozbehlo, majú informácie, že to bolo veľmi pekné. Živý prenos je však náročné zvládnuť 

technicky, keď sú tam ľudia. Sú tam po zemi káble, je tam internet. Nevieme, bolo by to fajn, 

bolo by to super.  

Prednostka – uviedla, že to nie je také jednoduché, lebo treba súhlas rodičov so zverejnením 

detí, ktoré miništrujú.  

Ing. Jurčák – technická stránka je zložitejšia, náš kostol je veľký. Uvažovali sme 

o technickom riešení, ktorý zabezpečí to, že bude statická kamera, ktorá sa dá spustiť 

vzdialene z pohodlia domova. Nie sú tam prestrihy. Z toho dôvodu skôr u nás neprichádza do 

úvahy, lebo nemáme, kde umiestniť kamery, ktoré by boli statické.  

Štefan Ratica – on by sa chcel vrátiť ku spolufinancovaniu, my chceme od ľudí, ale treba 

tlačiť aj na OVS, za kanalizáciu a nie len za 1 €.  

Kobyliak – už to tu bolo, že nám OVS, poskytla materiál.  

Starosta – ale potom chcú spoluvlastnícky podiel, to nechceme. Chceme ju mať celú vo 

vlastníctve obce.  

Kobyliak – tak na kanalizáciu, nikdy ju asi nedostaneme. OVS to nikdy nechcela pustiť obci.  

Starosta – už jednali viacerí starostovia ako to nadstaviť. Napr. na Liptove dávajú prenájom 

vo výške odpisu. Je zástancom toho, aby si to robila sama OVS, ako teraz na Ul. Chotárnej, 

kde do toho tlačil so starostom zo Zubrohlavy. Ak máme budovať, tak nech sme vlastníkmi 

my ako obec. Nevie ako to nadstaviť.  

Kobyliak – treba tlačiť na OVS ohľadne nájmov. 

Starosta – OVS bude určite proti. Je to dilema.  

Kobyliak – OVS, iba z toho profituje, majú majetok, zmluvy za 1 €,  poplatky, neinvestovali 

nič a majú len zisk.  

Starosta – tlačiť do budovania kanalizácie OVS, je náročne. Aj v iných obciach to tak robia 

ako my, že ľudia si robia sami výkopy a obec poskytne materiál. Napr. Ul. Hájska, ľudia si 

tam kopú a obec dá materiál.  

Kobyliak – veľa ľudí ohľadne spolufinancovania ulíc vraví, že obci dali ulicu za 1 €  a obec 

chce teraz od nich spolufinancovanie. Aj na Grúni raz, že to raz bolo 500 € a raz 1000 €.  
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Starosta – ale toto už vysvetľoval. To boli prvé debaty. Oni navrhovali sumy.  

Ing. Šimurdiak – asi vtedy, keď prišiel Dávid na ul. Iglarčíkovej.  

Mgr. Brišák – teraz tu všetci počuli, že na verejnom priestranstve na námestí jazdí motorka, 

jeho to ruší, dosť ho to hnevá, že sa tam umývajú vo fontáne motorky, jazdia celým 

námestím, po fontáne. Nevie, kto má v správe kamerový systém. Treba to odsledovať 

kamerami. Nastaviť na nich prechodové čiary, aby sa robili snímky. Aby sme to mohli 

vyhodnotiť, ľudí sankcionovať, upozorniť, že porušujú pravidlá, bezpečnosť, chodia tam 

mamičky, deti. Takto sa to ničí, brzdia tam, myslia si, že kamery nefungujú. Nevie či fungujú 

alebo nefungujú.  

Kobyliak – sú tam tabule, že je tam zákaz vjazdu?  Navrhuje – urobiť kamerový záznam 

a riešiť to s policajtmi.  

Mgr. Brišák – on osobne videl reportáž, kde si nájomcovia bytov dali kamery, ktoré 

odsledovali porušenie vjazdu. Urobili sa na vlastné náklady kamerový systém. Treba to riešiť. 

Len my nemáme obecnú políciu. Teraz to bude horšie, keď začne byť teplo. Je to nebezpečné 

a je to problém. Spustí sa fontána. Sám videl, ako si umývajú ľudia aj bicykle. Zo skrine sú 

vytrhali ističe. Mali by sme na to viac prihliadnuť. Najmä vo večerných hodinách. Kamerový 

systém nebol lacný.  

Kobyliak – ide o to nastaviť kamery, ale ako to potom riešiť? Môže s tým obec niečo robiť? 

Keby p. kontrolórka niečo zistila.  

Ing. Kovaliček – nie.  

Mgr. Brišák – treba sa pozrieť aj na to, ak sa fajčí za kultúrnym domom, ako je spálený 

polystyrén, treba to uzavrieť, už to neraz vravel, že je to tam nebezpečné. Sú tam zvratky, 

špaky a potom sa to 2 dni upratuje. Je tam bordel. Treba ich upozorňovať.  To nie len robiť 

cesty, Soľanky, ale chrániť aj to, čo tu máme.  

Starosta – nech sa skúsi opýtať policajtov, ako to budú riešiť. Vykašľú sa na to, lebo majú 

závažnejšie veci na riešenie. Tú bránu treba zavrieť. Treba to skúsiť, aby sa tam nikto 

nedostal, ale aby to nepreliezli. Ďalšia vec aj bar Laverna. Zvratky máme aj my pred 

vchodom.  

Mgr. Brišák – teraz už je neskoro. On to už vravel minulý rok, a nič sa s tým nerobí. Nechať 

len bránu pre p. Adamčíkovú. Dohodnúť sa s ňou, či to bude spolufinancovať. Nemusí to byť 

len z Laverny, ale aj zo svadieb, keď to niekto preženie s alkoholom. Vzadu sa permanentne 

špaky, je prepálený polystyrén. Ak to budú deti, riešiť to s rodičmi aspoň. Ukázať im fotku, či 

je to ich syn alebo nie. On vie, že existuje zákon o ochrane osobných údajov, ale on by ho 

v tomto prípade porušil. V rámci dobrej vôle, že pozrite sa Vaše dieťa ničilo obecný majetok. 

Pokutu, je to priestupok. Oznámil by to. Nedá si povedať, tak postúpiť to vyššie.  

Adamčíková – ona ich už viackrát upozornila, a mala strach, aby jej dačo nespravili.  

Prednostka – obec nemôže použiť kamerový záznam len tak bez dôvodu. Musí deklarovať na 

základe akého zákona bude použitý -  Zákon o ochrane osobných údajov. Nie je to 

jednoduché, je to komplexnejší problém, je to o výchove, škole,  o prevencii, rodine je to 

súbor problémov.  

Kobyliak – ale ak je tam napísané, že priestor je kamerovaný, tak by nemal byť problém.  

Prednostka – ja hovorím o použití kamerového záznamu.  

Starosta – uzatvorme to, povedzme si, čo dokážeme urobiť budúci týždeň. V prvom rade, by 

bolo dobré riešiť tie brány. Požiadal vedúceho Rabčan, obecné služby, aby sa to uzavrelo. On 

sám sa zastaví pri deťoch, ktoré sú na námestí.  

Mgr. Brišák – keď pracoval na OcÚ, tak občanov z týchto priestorov osobne vyhodil. Vždy sa 

vrátili. Upozornil  ich, že si neželá, aby tam chodili, že tam nemajú čo robiť. Ako to, že 

Oravská Polhora dokáže zverejniť fotky vandalov, upozorní na to verejne, tí sa môžu potom 

za to hanbiť. Navrhuje nafotiť to, zverejniť to, upozorniť ich, že porušujú zákon. Trvá na tom. 
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Navrhuje urobiť fotky, upozorniť cez web, instagram tieto. Ukladá urobiť takúto prevenciu 

Obecnému úradu, alebo nevie komu. Skombinovať to.  

Prednostka – my nemôžeme zverejniť niekoho fotku.  

Mgr. Brišák – on nevraví, že fotku, ale fotku verejného priestranstva. 

Prednostka – teda myslí zverejniť len bordel. 

Mgr. Brišák – áno, nie ľudí.  

Ing. Kovaliček – pred vstupom na námestie je zlá dopravná značka. Treba ju upraviť.  

 

UZNESENIE 

OZ ukladá prednostke OcÚ pripraviť prevenciu ochrany verejných priestorov a to zverejním 

fotografie zničeného verejného priestranstva prostredníctvom médií – web, instagram, FB, 

Rabčiansky chýrnik ako aj upozorniť na zákaz umývania motocyklov a bicyklov vo fontáne.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková, 

Mgr. Gabriela Čulová t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

V čase hlasovania nebol prítomný Ing. Jaroslav Jagnešák.  

 

Mgr. Brišák – poprosil  o umiestnenie spomaľovača na Ul. Pod Magurou, nakoľko sa tam 

jazdí veľmi rýchlo na motorových vozidlách.  

Starosta – uviedol, že on je zástancom toho, aby sa spomaľovače dali všade, kde je problém. 

Aj keď nám to robí dosť problémov v zimnom období.  

 

Starosta – OZ sa konalo podľa § 12 zák. o obecnom zriadení. Dnes sme obdržali výklad, že 

sme mohli urobiť aj dnešné OZ štandardným spôsobom. Vyslovil poďakovanie Mgr. 

Brišákovi a Matúšovi Jašákovi, že zabezpečili tento zvukový záznam. S tým, že ho ešte 

spracujú a následne bude zverejnený.  

 

K bodu číslo 22 – Záver  

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom OZ a hosťom za účasť 

a rokovanie ukončil o 19.55 hod.    

 

Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 

Prednostka OcÚ Mgr. Monika Kozoňová  ......................................... 

Overovatelia:  

Marta Gužíková     ......................................... 

Mgr. Andrea Lubasová    ......................................... 

 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 
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Uznesenie č. 2/A/2020 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 30. 4. 2020  

  

A) Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka.  

 

2. Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo 

dňa 21. 2. 2020, ktorú predniesla hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková 

Spuchláková.  

 

3. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej 

k Záverečnému účtu obce Rabča za rok 2019 a Rozboru hospodárenia obce Rabča za rok 

2019.  

 

4. Rozbor hospodárenia obce Rabča za rok 2019. 

 

5. Rozbor hospodárenia RABČAN, obecné služby Rabča za rok 2019. 

 

6. Rozbor hospodárenia Základnej školy s materskou školou Rabčická 410 Rabča za rok 2019. 

 

7. Informáciu starostu obce Rabča o nepredložení Rozboru hospodárenia za rok 2019 CVČ 

Rabča, Hlavná  426, Rabča, nakoľko jeho činnosť je pozastavená od 1. 9. 2019 do 31. 8. 2020. 

 

8. Hospodársky výsledok RABČAN, s.r.o. Rabča za rok 2019. 

 

9. Ročnú správu o kontrolnej činnosti obce Rabča za rok 2019 hlavnej kontrolórky obce 

Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej.  

 

10. Správy o výsledku kontrol hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej 

Spuchlákovej: 

1. Kontrola – OcÚ, ekonomické oddelenie – dodávateľské faktúry obchodnej spoločnosti 

RABČAN, s.r.o. za mesiac november 2019 

2. Kontrola – OcÚ Rabča, ekonomické oddelenie- dodávateľské faktúry RABČAN, obecné 

služby za mesiac november 2019 

3. Kontrola – OcÚ, ekonomické oddelenie – z vlastného podnetu – kontrola v zmysle VZN 

o poskytnutej dotácie z rozpočtu obce Rabča rok 2019 - Florbal 

4. Kontrola – OcÚ, ekonomické oddelenie – z vlastného podnetu – kontrola v zmysle VZN 

o poskytnutej dotácie z rozpočtu obce Rabča rok 2019 – Jednota dôchodcov Rabča 

5. Kontrola – OcÚ, ekonomické oddelenie – z vlastného podnetu – kontrola v zmysle VZN 

o poskytnutej dotácie z rozpočtu obce Rabča rok 2019 – ZŠ s MŠ Rabča 

6. Kontrola – OcÚ, ekonomické oddelenie – z vlastného podnetu – kontrola v zmysle VZN 

o poskytnutej dotácie z rozpočtu obce Rabča rok 2019 – TJ Oravan Rabča 

7. Kontrola – OcÚ Rabča – vybavovanie petícií a sťažností, protispoločenského správania 

podľa zákona č. 54/2019 

 

11. Úpravu platu starostu od 1. 1. 2020 v zmysle zák. č. 320/2018 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa 

zákon NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení platových pomerov starostov obcí 

a primátorov miest v znení neskorších predpisov, nakoľko sa zvýšila priemerná mzda 

zamestnancov v národnom hospodárstve. Plat starostu Ing. Júliusa Pitáka teraz predstavuje 
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priemernú mzdu t. j. 1092,00 € x koeficient t. j. 2,60. 

 

12. Úpravu platu  od 1. 1. 2020  hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej 

Spuchlákovej v zmysle zák. č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme, nakoľko sa 

zvýšila priemerná mzda zamestnancov v národnom hospodárstve. Plat hlavnej kontrolórky obce 

Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej teraz predstavuje priemernú mzdu t. j. 1092,00 € x 

koeficient t. j. 1,82. Táto suma sa znižuje na 25 %, nakoľko HK obce Rabča má 0,25 úväzok. 

 

13. Informáciu starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka o výsledku volieb v obci Rabča do NR SR, 

ktoré sa konali dňa 29. 2. 2020. 

 

14. Stanovisko Slovenskej pošty, a.s., Partizánska cesta 9, Banská Bystrica k zvýšenému nájmu, 

ktorý majú uzavretý s RABČAN, obecné služby Rabča, nakoľko s požadovaným rastom ceny 

nájmu o 70% v aktuálnej celospoločenskej situácii spojenej s krízou šíriacej sa pandémie 

koronoavírusu nesúhlasia s tým, že starosta bude informovať o jednaní so zástupcami Slovenskej 

pošty, a.s. Banská Bystrica na budúcom zasadnutí OZ.   

 

15. Informácie starostu obce Ing. Júliusa Pitáka a riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča Ing. Anny 

Kornhauserovej k mimoriadnej situácii v súvislosti s pandémiou ochorenia COVID-19.  

 

B) Schvaľuje 

1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Jaroslav Jagnešák; členovia: Monika 

Adamčíková a Mgr. Róbert Brišák, poslanci OZ.  

 

2. Program rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča bez zmeny.  

 

3. Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu v Ul. Nad ihriskom 

a Ul. Hlbokej na rozšírenie miestnej komunikácie:   

Predávajúci: 

Miroslav Kovalík, nar. 4. 5. 1982,  trvale bytom 029 44  Rabča, Hlavná 244/192  

parc. E-KN č. 1998   – orná pôda   o výmere 150 m2, zapísaná na LV č. 6742 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie Ul. Nad ihriskom a Ul. Hlboká. Obec Rabča 

uhradí náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert 

Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, 

Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 

poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

4. Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcely v novej lokalite 

Šelcyk na   novovzniknutú prístupovú komunikáciu (prepoj z Ul. Konečnej ku novej Ul. Šelcyk):   

Predávajúci: 

Peter Mazurák, nar. 1. 7. 1986,  trvale bytom 029 46  Sihelné 216  

• parc. CKN č.  16859/143 – TTP o výmere 72 m2 vedenú na LV č. 7717 v podiele 1/18-

tina úč.,  

• parc. CKN č. 16859/145 – TTP o výmere 97 m2 vedenú na LV č. 7718 v podiele 83/1512-

tin úč.,  
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• parc. CKN č. 16859/163 – TTP o výmere 73 m2, 16859/166 – TTP o výmere 16 m2, 

16859/168 – TTP o výmere 81 m2, 16928/15 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 24 

m2 vedené na LV č. 7719 v podiele 1/17-tina úč.,  

• parc. CKN 16859/164 – TTP o výmere 438 m2,  16859/165 – TTP o výmere 432 m2, 

16859/167 – TTP o výmere 806 m2, 16859/170 – TTP o výmere 466 m2, 16859/171 – 

TTP o výmere 30 m2 a 16928/12 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 39 m2 vedené na 

LV č. 7720 v podiele 1/17-tina úč.,  

• parc. CKN č. 16859/169 – TTP o výmere 9 m2, 16859/178 – TTP o výmere 6 m2 vedené 

na LV č. 7721 v podiele 1/17-tina úč.,  

• parc. CKN č. 16859/187 – TTP o výmere 476 m2 vedená na LV č. 7724 v podiele 

4911857/83623680-tin úč.  na meno Peter Mazurák celkovo vo výmere 179,6367 m2 na   

novovzniknutú prístupovú komunikáciu (prepoj z Ul. Konečnej ku novej Ul. Šelcyk).  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu novej 

výstavby rodinných domov v novej lokalite Šelcyk na novovzniknutú prístupovú komunikáciu 

(prepoj z Ul. Konečnej ku novej Ul. Šelcyk). Obec Rabča uhradí náklady spojené s prevodom. ZA 

hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, 

Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta 

Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: Mgr. Gabriela Čulová  t. j. 

1 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

5. Odkúpenie parciel od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcely v Ul. Mokrá – 

Kormanov na vyporiadanie existujúcej ulice:  

Predávajúci: 

Patrik Korman, nar. 20.11.1991,  trvale bytom 029 44  Rabča, Hlavná 9  

parc. E-KN č. 3882/1   – TTP   o výmere 128 m2,  

parc. E-KN č. 3882/2   – TTP   o výmere 746 m2 zapísaná na LV č. 7495 v ¼-tine úč.   

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

vyporiadania existujúce miestnej komunikácie Ul. Mokrá – Kormanov. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 

Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef 

Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

6. Záverečný účet obce Rabča za rok 2019 bez výhrad.  ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol 

Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov 

z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 

 

7. Zrušenie uznesenia č. 3/A/2018 písm. B) ods. 10. z dôvodu, že sa dňa 21. 2. 2020 č. uznesenia 

1/2020 písm. B) ods. 10 schválilo nové uznesenie.   

 

8. Úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2020 – rozpočtové opatrenie č. 2/2020 schválené OZ 

30. 4.  2020 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na 

rok 2020 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov.  
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9. Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2020 – rozpočtové opatrenie 

č. 2/2020 schválené OZ 30. 4. 2020 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena 

rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2020 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, 

rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. 

 

10. Odkúpiť od spoluvlastníkov v areáli PD konkrétne na LV č. 7610  za cenu 6,60 €/ m2 

schválenú OZ dňa 12. 7. 2019 č. uzn. 5/2019 pod písm. B) ods. 9) a to od spoluvlastníkov 

uvedených v zozname, ktorí tvoria prílohu tohto uznesenia a uznesenie bez tejto prílohy je 

neplatné. Náklady spojené s prevodom uhradí obec Rabča.  

 

11. Spolufinancovanie projektu „Prírodné klenoty slovensko-poľského pohraničia (Filagória – 

Soľanka)“ obce Rabča, ktoré predstavuje výšku 5 % zo žiadanej sumy. ZA hlasovali: Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta Gužíková, 

Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 

0.     

 

12. Návrh poslancov OZ – Mgr. Róberta Brišáka (poslanec OZ, predseda komisie kultúry a člen 

finančnej komisie), Ing. Jaroslava Jagnešáka (poslanec OZ, člen komisie ŽP, verejného poriadku 

a výstavby a komisie na ochranu verejného záujmu), Moniky Adamčíkovej (poslankyňa OZ, 

členka sociálnej a bytovej komisie), Pavla Kobyliaka (poslanec OZ, člen komisie na ochranu 

verejného záujmu), Ing. Jozefa Kovalička (poslanec OZ, predseda komisie športu), PhDr. 

Augustína Pitáka (poslanec OZ, predseda komisie ŽP, verejného poriadku a výstavby a člen 

komisie na ochranu verejného záujmu)  a Ing. Pavla Jurčáka (poslanec OZ, predseda finančnej 

komisie), že sa do 31. 12. 2020 z dôvodu šírenie pandémie ochorenia COVID-19 vzdávajú 

odmeny poslanca obecného zastupiteľstva a odmeny vo všetkých komisiách Obecného 

zastupiteľstva obce Rabča.   

 

13. Aby sa pripravil systém spolufinancovania ulíc formou VZN. 

 

14. Návrh starostu Ing. Júliusa Pitáka o  zníženia platu o 20 % do odvolania v zmysle § 4 ods. 2 

zák. č. 253/1994 Z. z. v platnom znení z dôvodu vzniknutej situácie šírenia sa pandémie ochorenia 

COVID-19. 

 

C) Neschvaľuje 

1. Žiadosť firmy Terec, s.r.o. Lokca o prenájom časti obecného pozemku o výmere 1 m2 

v blízkosti vchodu na obecnom cintoríne a taktiež neschvaľuje prenájom automatu na náplne 

do kahancov – sviečkomat za cenu 96 €/mesiac.  

 

D) Doporučuje 

1. Schváliť zámer odpredať majetok obce Rabča doporučili schváliť  podľa § 9a ods. 8 písm. 

e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení  na základe žiadosti p. Anny 

Jagnešákovej, nar. 17. 8. 1941,  bytom Rabča, Hlavná 279 a to: odpredaj vlastníckych 

podielov obecných pozemkov  parcela: CKN 5500/19 TTP o výmere 5 m2 zapísaná na LV č. 

4964 v podiele 361/440 - tin úč., parcela: CKN 5360/113 TTP o výmere 93 m2, CKN 

5490/117 orná pôda o výmere 134 m2 zapísaná na LV č. 4962 v podiele 361/440- tin úč. k. ú. 

obce Rabča za cenu 1 € za parcely, čo predstavuje výmeru spolu 190,35 m2 v zmysle zák. 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu prerozdelenia 

pôvodných pozemnoknižných parciel  v zápise Registra obnovenej evidencie pozemkov na 
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interné rozdelenie výmery medzi spoluvlastníkmi   vznikol dôvod  hodný osobitného zreteľa. 

Žiadateľka si hradí náklady spojené s prevodom. Obec je povinná zverejniť –zámer odpredať 

majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní 

na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce Rabča. Poslanci predmetný zámer 

schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ.   

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta 

Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; 

PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov. 

 

2. Doporučili schváliť zámer podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v platnom znení  odpredať majetok obce Rabča p. Jánovi Kubíkovi,  nar. 30. 3. 1965, bytom 

029 01  Námestovo, Slnečná 163/6  a to  obecný pozemok - novovytvorenú parc. C-KN 

č. 702/11 – zastavaná plocha o výmere 40 m2 vytvorená na základe geometrického plánu č. 

17883369-138/2019 vyhotovený GEODET, Jozef Kupčulák – Geodet, Hattalova 341, 

Námestovo dňa 11. 12. 2019, zaevidovaný Okresným úradom Námestovo, katastrálny odbor 

Ing. Františkom Dzurekom dňa 5. 2. 2020 pod č. 39/2019  ako prípad hodný osobitného 

zreteľa  z dôvodu, že obec Rabča vybudovala obecnú autobusovú zástavku a chodník pre 

peších, kde došlo k deleniu obecných parciel, ktorých časť bola súčasťou dvora žiadateľa. 

Žiadateľ na pozemku mal už vysadené stromoradie starších stromov, ktoré udržiaval 

a dlhodobo užíval. Žiadateľ prevzal na seba investíciu oporného múru, ktorú by musela obec 

Rabča realizovať pri stavbe chodníka pre peších a autobusovej zastávky. Cenu 40 €/m2 obci 

Rabča nebude žiadateľ vyplácať, nakoľko realizácia takéhoto oporného múru 

niekoľkonásobne prevyšuje hodnotu pozemku v zmysle  zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom obec je povinná zverejniť – zámer odpredať 

majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní 

na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce. Poslanci predmetný zámer schválili 3/5-

tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ.   

ZA hlasovali: ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. 

Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika 

Adamčíková, Marta Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 

poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov. 

3. Schváliť zámer podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom 

znení  odpredať majetok obce Rabča: 

Ing. Vladimír Adamčík, CSc., nar. 8. 8. 1950, bytom Liptovský Trnovec 222 

Ing. Natália Klempaiová, nar. 1. 11. 1954, bytom Námestovo, Grebača Orlova 859/7 

Ing. Mária Urlandová, nar. 3. 11. 1963, bytom Bratislava, Šustekova 2992/21 

Mgr. Anton Adamčík, nar. 26.11.1964, bytom Bratislava, Šustekova 2992/21 

Mgr. Ľudovít Adamčík, nar. 26.10.1971, bytom Rabča, Rabčická 368 

 

a to  obecný pozemok parc. EKN č. 1698/2 – zastavaná plocha o výmere 140 m2 zapísaná na 

LV č. 2829 v 1/1-nine na obec Rabča z dôvodu, že predmetný pozemok sa nachádza pri 

rodinnom domu súp. č. d. 368, Ul. Rabčická ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, 

že navrhovatelia zdedili pozemok pri rodinnom dome od svojich rodičov, ktorí ho užívali od 

pôvodných vlastníkov a tento bol užívaný od r. 1966. Cena za tento pozemok predstavuje 924 

€. Žiadatelia obci za odpredaj obecného pozemku odpredajú svoje spoluvlastnícke podiely 

obci Rabča v pozemkoch pri Zbernom dvore v Rabči súp. č.  
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d. 1244, Ul. Rabčická a v pozemkoch pri obecnej budove súp č. d. 389, Ul. Družstevná a cena 

za tieto pozemky predstavuje sumu 1031,07 €.  V zmysle  zák. č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších zmien a doplnkov je obec povinná zverejniť – zámer odpredať 

majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní 

na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce. Poslanci predmetný zámer schválili 3/5-

tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ. Náklady spojené s prevodom znáša každá strana.  

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, Marta 

Gužíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; 

PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov. 

 

4. Finančnej komisie posúdiť žiadosti nájomcov o odpustenie nájmu v obecných priestoroch 

z dôvodu šírenia pandémie ochorenia COVID-19 a RABČAN, obecné služby Rabča,  správca 

obecných budov, pripraví Finančnej komisii podklady do 8. 5. 2020 a FK bude zasadať v termíne 

do 15. 5. 2020. 

 

E) Ukladá 

1. Prednostke OcÚ Rabča Mgr. Monike Kozoňovej zverejniť  zámer podľa § 9a ods. 8 písm. 

e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení  odpredať majetok obce Rabča p. 

Jánovi Kubíkovi,  nar. 30. 3. 1965, bytom 029 01  Námestovo, Slnečná 163/6  a to  obecný 

pozemok - novovytvorenú parc. C-KN č. 702/11 – zastavaná plocha o výmere 40 m2 

vytvorená na základe geometrického plánu č. 17883369-138/2019 vyhotovený GEODET, 

Jozef Kupčulák – Geodet, Hattalova 341, Námestovo dňa 11. 12. 2019, zaevidovaný 

Okresným úradom Námestovo, katastrálny odbor Ing. Františkom Dzurekom dňa 5. 2. 2020 

pod č. 39/2019  ako prípad hodný osobitného zreteľa  z dôvodu, že obec Rabča vybudovala 

obecnú autobusovú zástavku a chodník pre peších, kde došlo k deleniu obecných parciel, 

ktorých časť bola súčasťou dvora žiadateľa. Žiadateľ na pozemku mal už vysadené 

stromoradie starších stromov, ktoré udržiaval a dlhodobo užíval. Žiadateľ prevzal na seba 

investíciu oporného múru, ktorú by musela obec Rabča realizovať pri stavbe chodníka pre 

peších a autobusovej zastávky. Cenu 40 €/m2 obci Rabča nebude žiadateľ vyplácať, nakoľko 

realizácia takéhoto oporného múru niekoľkonásobne prevyšuje hodnotu pozemku v zmysle  

zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom obec je 

povinná zverejniť – zámer odpredať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom 

znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce. 

Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte 

 

2. Prednostke OcÚ Rabča Mgr. Monike Kozoňovej zámer odpredať majetok obce Rabča   

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení  na základe 

žiadosti p. Anny Jagnešákovej, nar. 17. 8. 1941,  bytom Rabča, Hlavná 279 a to: odpredaj 

vlastníckych podielov obecných pozemkov  parcela: CKN 5500/19 TTP o výmere 5 m2 

zapísaná na LV č. 4964 v podiele 361/440 - tin úč., parcela: CKN 5360/113 TTP o výmere 93 

m2, CKN 5490/117 orná pôda o výmere 134 m2 zapísaná na LV č. 4962 v podiele 361/440- 

tin úč. k. ú. obce Rabča za cenu 1 € za parcely, čo predstavuje výmeru spolu 190,35 m2 

v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu 

prerozdelenia pôvodných pozemnoknižných parciel  v zápise Registra obnovenej evidencie 

pozemkov na interné rozdelenie výmery medzi spoluvlastníkmi   vznikol dôvod  hodný 

osobitného zreteľa. Žiadateľka si hradí náklady spojené s prevodom. Obec je povinná 

zverejniť –zámer odpredať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení 

najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce Rabča. 

Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte 
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3. Prednostke OcÚ Rabča Mgr. Monike Kozoňovej zámer podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení  odpredať majetok obce Rabča: 

 

Ing. Vladimír Adamčík, CSc., nar. 8. 8. 1950, bytom Liptovský Trnovec 222 

Ing. Natália Klempaiová, nar. 1. 11. 1954, bytom Námestovo, Grebača Orlova 859/7 

Ing. Mária Urlandová, nar. 3. 11. 1963, bytom Bratislava, Šustekova 2992/21 

Mgr. Anton Adamčík, nar. 26.11.1964, bytom Bratislava, Šustekova 2992/21 

Mgr. Ľudovít Adamčík, nar. 26.10.1971, bytom Rabča, Rabčická 368 

 

a to  obecný pozemok parc. EKN č. 1698/2 – zastavaná plocha o výmere 140 m2 zapísaná na 

LV č. 2829 v 1/1-nine na obec Rabča z dôvodu, že predmetný pozemok sa nachádza pri 

rodinnom domu súp. č. d. 368, Ul. Rabčická ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, 

že navrhovatelia zdedili pozemok pri rodinnom dome od svojich rodičov, ktorí ho užívali od 

pôvodných vlastníkov a tento bol užívaný od r. 1966. Cena za tento pozemok predstavuje 924 

€. Žiadatelia obci za odpredaj obecného pozemku odpredajú svoje spoluvlastnícke podiely 

obci Rabča v pozemkoch pri Zbernom dvore v Rabči súp. č.d. 1244, Ul. Rabčická 

a v pozemkoch pri obecnej budove súp č. d. 389, Ul. Družstevná a cena za tieto pozemky 

predstavuje sumu 1031,07 €.  V zmysle  zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších zmien a doplnkov je obec povinná zverejniť – zámer odpredať majetok obce 

v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli 

obce a na internetovej stránke obce. 

Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte 

 

4. Prednostke OcÚ Mgr. Monike Kozoňovej pripraviť prevenciu ochrany verejných 

priestorov a to zverejním fotografie zničeného verejného priestranstva prostredníctvom médií 

– web, instagram, FB, Rabčiansky chýrnik ako aj upozorniť na zákaz umývania motocyklov a 

bicyklov vo fontáne. 

Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte 

 

Zapísal(a): Ing. Jaroslav Jagnešák,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



33 

 

Uznesenie č. 2/B/2020 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 30. 4. 2020 

  

 

A) Schvaľuje 

 

1. VZN č. 1/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Rabča, ktorého návrh bol zverejnený na úradnej tabuli a web stránke obce Rabča od 7. 4. 

2020 do 29. 4. 2020. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, 

Monika Adamčíková, Marta Gužíková t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

        Ing. Július Piták 

        Starosta obce  

 

 

Zapísal(a): Ing. Jaroslav Jagnešák,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 


